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З А П И С Н И К 
 

са XLIV седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 16. октобра 2023. године, у 
згради Скупштине Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 
12.12 часова. 
 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали 
следећи одборници: 
 
1.  МИЛАНА АРЊАШ РАДИЋ  38.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 
2.  ЖИВОРАД АРСИЋ 39.  МИЛОРАД МИРЧИЋ 
3.  ВЕСЕЛИН БОЈАТ 40.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ 
4.  ДУШАН БРКИЋ 41.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 
5.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 42.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
6.  ЦВИЈА ВАСИЋ 43.  МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 
7.  ВЕСНА ВАТИЋ 44.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
8.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 45.  КРИСТИНА ПЛАЊАНИН-СИМИЋ 
9.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 46.  ДУШАН ПОПОВИЋ 
10.  ИВАНА ВУЈАСИН  47.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 
11.  БОЈАН ВУЛИН 48.  ИГОР ПОПОВИЋ 
12.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 49.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
13.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 50.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 
14.   САЊА ДРАШКО 51.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 
15.   БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 52.  СОЊА РАДАКОВИЋ 
16.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 53.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 
17.  МИРЈАНА ЂУКИЋ 54.  ВЕРИЦА РАКИЋ 
18.  КРИСТИНА ЖАРИЋ  55.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
19.  АДРИЈАНА ЗАГОРАЦ 56.  ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 
20.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 57.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
21.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 58.  ЗОРАН СИМОНОВИЋ 
22.  ЂУРАЂ ЈАКШИЋ 59.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 
23.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 60.  ЉУБОМИР СТАНИШИЋ 
24.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 61.  ИВАН СТРИБЕР 
25.  КРИСТИНА КАРАИЋ 62.  ЗОРАН СУБОТИЋ 
26.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 63.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 
27.  ЂУЛА КИШ 64.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 
28.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 65.  САНДРА ТРИФУНОВИЋ СТОЈАНОВИЋ 
29.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 66.  СИНИША ТРКУЉА 
30.  РОБЕРТ КОЛАР 67.  САЊА УЗЕЛАЦ 
31.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 68.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
32.  МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 69.  НИКОЛА УРОШЕВИЋ 
33.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 70.  ДРАГАН ХЕМОН 
34.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА 71.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 
35.  МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ 72.  СИМО ЧАБАРКАПА 
36.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ 73.  ДУБРАВКА ЏОЏО 
37.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ   

 
Седници нису присуствовали: Игор Пејчић, Маја Седларевић, Миленко Бачина, 

Петар Ћировић и Саша Новаковић. 
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Седницу Скупштине је отворила и њеним радом руководила MSc Јелена 

Маринковић Радомировић, председница Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине  је замолила одборнице и одборнике који се још нису 

пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број 
присутних одборница и одборника на седници. 

 
Председница  Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствује 

72 одборницe и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
 
Председница Скупштине је обавестила  одборнице и одборнике да су је 

одборници: Маја Седларевић, Миленко Бачина, Игор Пејчић и Саша Новаковић обавестили 
да су спречени да присуствују седници. 

 
Записник са XLII седнице Скупштине Града Новог Сада достављен је 

одборницама и одборницима  уз сазив седнице. 
 
Председница  Скупштине је упитала да  ли има примедби на Записник. 

 
Пошто није било примедби, председница Скупштине је ставила на гласање 

Записник са XLII седнице Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је  објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова усвојила Записник са XLII седнице Скупштине Града.  

 
Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
 
Предлог дневног реда достављен је одборницама и одборницима у сазиву и 

дописима од 12. 13. и 14. октобра 2023. године. 
 
На основу члана 84. став 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада Градско веће 

Града Новог Сада доставило је 12. октобра 2023. године председници Скупштине Града 
Новог Сада образложенe предлогe да се дневни ред седнице Скупштине Града допуни 
тачкaмa:  

 
− Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о Правобранилаштву Града 

Новог Сада 
− Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног градског 

саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2023. годину, за период 
јануар-јун 2023. године  
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− Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допуни  
Програма пословања Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови 
Сад за 2023. годину 

− Предлог решења о рушењу објеката који се налазе у Петроварадину, у улици 
Прерадовићева број 44 

− Предлог решења о именовању директора Јавног комуналног предузећа 
„Чистоћа“ Нови Сад  

− Предлог решења о именовању директора Јавног комуналног предузећа 
„Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад  

− Предлог решења о именовању директора Јавног комуналног предузећа 
„Тржница“ Нови Сад  

 
Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима  уз допис од 12. 

октобра 2023. године. 
 
Председница Скупштине  је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење разлога за допуну дневног реда.  
 

Пошто представници предлагача  нису желели да изнесу допунско образложење  
разлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање предлог 
Градског већа да се Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о Правобранилаштву 
Града Новог Сада уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 13. тачка дневног 
реда. 

 
Председница  Скупштине  је објавила  почетак гласања.   

 
Након закључења гласања, председница  Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2023. годину, за период јануар-јун 2023. 
године уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 25. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине  је објавила почетак гласања.   

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 
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Председница  Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 
Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допуни  Програма 
пословања Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2023. годину 
уврсти у дневни ред и предложила  да се разматра као 30. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак  гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о рушењу објеката који се налазе у Петроварадину, у улици 
Прерадовићева број 44 уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 46. тачка 
дневног реда. 

 
Председница Скупштине  је објавила почетак гласања.   

 
Након закључења  гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о именовању директора Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови 
Сад  уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 48. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине  је објавила почетак гласања.   

  
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о именовању директора Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и 
Ветерина Нови Сад“ Нови Сад уврсти у дневни ред и предложила  да се разматра као 49. 
тачка дневног реда. 

 
Председница  Скупштине је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења  гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 
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Председница  Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о именовању директора Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови 
Сад уврсти у дневни ред и предложила  да се разматра као 50. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак  гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Марина Попов Иветић поднела је 13. октобра 2023. године председници 

Скупштине Града Новог Сада писану оставку на функцију Локалног омбудсмана, коју су 
одборнице и одборници  добили уз допис од 13. октобра 2023. године. 

 
Председница Скупштине је предложила  да се оставка Марине Попов Иветић на 

функцију Локалног омбудсмана уврсти у дневни ред као 5. тачка дневног реда. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак  гласања.  

 
Након закључења  гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
На основу члана 84. став 2. 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада, Савет 

за културу и информисање утврдио је и доставио председници Скупштине 13. октобра 
2023. године образложене предлоге да се дневни ред седнице Скупштине Града допуни 
тачкама:   

 

− Предлог одлуке о постављању скулптуралног дела Захарију Орфелину у Новом 
Саду и 

− Предлог одлуке о постављању бисте Сави Вукосављеву у Новом Саду 
 
 
Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима уз допис од 13. 

октобра 2023. године. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 
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Пошто представник  предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
разлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање предлог 
Савета за културу и информисање да се Предлог одлуке о постављању скулптуралног 
дела Захарију Орфелину у Новом Саду уврсти у дневни ред и предложила да се разматра 
као 40. тачка дневног реда. 

 
Председница  Скупштине је објавила почетак гласања.   

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница  Скупштине је ставила на гласање предлог Савета за културу и 

информисање да се Предлог одлуке о постављању бисте Сави Вукосављеву у Новом Саду 
уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 41. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине  је објавила почетак гласања.   
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

утврдила је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна 
и мандатно-имунитетна питања, који  достављени су одборницама и одборницима уз 
допис од 14. октобра 2023. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

предлоге Комисије. 
 

Пошто представник предлагача није желео да  изнесе предлоге Комисије, 
председница Скупштине је ставила на гласање  предлог да се предлози решења Комисије 
уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања и предложила  да се разматрају као 51. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине  је објавила почетак гласања.   

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је предложила  да се споји расправа: 
 

- за тачке  од 6. до 12, о предлозима планских докумената 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.   
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Након закључења  гласања,  председница Скупштине је констатовала да је 61 
одборник гласао „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке од 16. до 25, о Извештају о реализацији Програма финансирања 

одређених комуналних делатности, као делатности од локалног интереса и 
извештајима о реализацији програма инвестиционих активности јавног и 
јавних комуналних предузећа за период јануар – јун 2023. године.  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница  Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке од 27. до 30, о предлозима решења о давању сагласности на одлуке о 

изменама и допуни програма пословања јавног и јавних комуналних предузећа 
за 2023. годину.  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења  гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке од 31. до 38, о предлозима решења о давању сагласности на одлуке 

надзорних одбора јавних комуналних предузећа о расподели добити за 2022. 
годину и начину покрића губитака.  

 
Председница Скупштине  је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 
 

- за тачке 40. и 41, о предлозима одлука о постављању скулптуралног дела 
Захарију Орфелину и постављању бисте Сави Вукосављеву у Новом Саду.   

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 
одборник гласао „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке  од 42. до 44, о предлозима решења о размени непокретности 

непосредном погодбом и решења о давању на коришћење непокретности у 
јавној својини Града Новог Сада, без накнаде.  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења  гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке од 48. до 50, о предлозима решења о именовању директора јавних 

комуналних предузећа.  
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала  да је 60 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачку 51, о предлозима Комисије за кадровска, административна и мандатно-

имунитетна питања  
 
Председница Скупштине  је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница  Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред у целини. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница  Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је девет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова утврдила  
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Д  Н  Е В Н И   Р Е Д 
 

1. Оставка Слободана Цветковића на функцију одборника Скупштине Града Новог Сада 
2. Потврђивање мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са Изборне листе 

ИВИЦА ДАЧИЋ – „Социјалистичка партија Србије (СПС), Јединствена Србија (ЈС) – 
Драган Марковић Палма“ 

3. Оставка Александра Ткалеца на функцију заменика секретара Скупштине Града Новог 
Сада 

4. Оставка Александра Ткалеца на функцију заменика секретара Градске изборне 
комисије Града Новог Сада  

5. Оставка Марине Попов Иветић на функцију Локалног омбудсмана 
6. Предлог плана генералне регулације општеградског центра јужно од Футошког пута у 

Новом Саду 
7. Предлог плана детаљне регулације подручја источно од приступног пута за гробље на 

Алибеговцу у Петроварадину 
8. Предлог плана детаљне регулације пословања дуж Темеринске улице, а северно од 

Улице Паје Радосављевића у Новом Саду 
9. Предлог плана детаљне регулације простора „Ливаде I“ на Алибеговцу у Сремској 

Каменици 
10. Предлог плана детаљне регулације радне зоне северно од Државног пута А1 (Е-75) у 

Каћу 
11. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације Клиничког центра 

Војводине у Новом Саду (локалитет Клинике за стоматологију Војводине) 
12. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације Универзитетског 

комплекса у Новом Саду (правила уређења и грађења за објекат ПМФ) 
13. Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о Правобранилаштву Града Новог 

Сада 
14. Предлог одлуке о финансијској подршци Фонду за стипендирање и подстицање 

напредовања даровитих студената и младих научних радника и уметника 
Универзитета у Новом Саду, за школску 2023/2024. годину 

15. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму финансирања одређених комуналних 
делатности, као делатности од локалног интереса у 2023. години 

16. Извештај о реализацији Програма финансирања одређених комуналних делатности, 
као делатности од локалног интереса у 2023. години за период јануар-јун 2023. године 

17. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и 
канализације за 2023. годину, за период 1. јануар-30. јун 2023. године 
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18. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2023. годину, за период 
1. јануар-30. јун 2023. године 

19. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2023. годину, за период 1. јануар-
30. јун 2023. године 

20. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2023. годину, за период за 
период I-VI 2023. године   

21. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2023. годину, за период 1. јануар-30.јун 2023. године 

22. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2023. 
годину, за период 1. јануар-30. јун 2023. године 

23. Извештај о реализацији  Програма инвестиционих активности Јавног предузећа 
„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за период од 01. јануара до 30. 
јуна 2023. године 

24. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2023. годину – за период од 1. јануара до 30. 
јуна 2023. године 

25. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2023. годину, за период јануар-јун 
2023. године 

26. Информација о степену усклађености планираних и реализованих активности из 
програма пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови 
Сад за период 01. јануар – 30. јун 2023. године 

27. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2023. годину 

28. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допуни Програма 
пословања Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2023. годину 

29. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2023. годину 

30. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допуни  Програма 
пословања Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2023. 
годину 

31. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад о расподели добити исказане 
на дан 31.12.2022. године 
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32. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад о расподели добити за 2022. 
годину 

33. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад о расподели добити за 2022. годину 

34. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора ЈКП „Информатика“ 
Нови Сад о расподели добити за 2022. годину 

35. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови 
Сад о расподели добити исказане на дан 31.12.2022. године 

36. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад о расподели 
добити за 2022. годину 

37. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад о начину покрића губитка 
Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 

38. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад о начину покрића губитка Јавног 
комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад 

39. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма рада и 
финансијског плана Агенције за енергетику Града Новог Сада за 2023. годину 

40. Предлог одлуке о постављању скулптуралног дела Захарију Орфелину у Новом Саду  
41. Предлог одлуке о постављању бисте Сави Вукосављеву у Новом Саду 
42. Предлог решења о размени непокретности непосредном погодбом између Града Новог 

Сада и инвеститора „GRA-VET INVEST“ doo Novi Sad 
43. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 

Сада Аутономној покрајини Војводини за потребе Универзитета у Новом Саду – 
Академијe уметности Нови Сад, без накнаде 

44. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 
Сада Аутономној покрајини Војводини за потребе Завода за хитну медицинску помоћ 
Нови Сад, Нови Сад, без накнаде 

45. Предлог решења о престанку заштите споменика природе „Копривић у центру Новог 
Сада“ 

46. Предлог решења о рушењу објеката који се налазе у Петроварадину, у улици 
Прерадовићева број 44  

47. Извештај о стању безбедности саобраћаја на територији Града Новог Сада за период 
јануар – јун 2023. године 

48. Предлог решења о именовању директора Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ 
Нови Сад  
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49. Предлог решења о именовању директора Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и 
Ветерина Нови Сад“ Нови Сад  

50. Предлог решења о именовању директора Јавног комуналног предузећа „Тржница“ 
Нови Сад  

51. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања: 
− Предлог решења о престанку функције заменика градског правобраниоца (Славка 

Дуловић)  
− Предлог решења о постављењу заменика градског правобраниоца (Даница Киселички) 
− Предлог решења о постављењу заменика градског правобраниоца (Марина Попов 

Иветић) 
− Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Установе за културу и 

образовање Културни центар „Кисач“, Кисач 
− Предлог решења о именовању члана Управног одбора Установе за културу и 

образовање Културни центар „Кисач“, Кисач 
− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора Школе за 

основно и средње образовање „Милан Петровић“ са домом ученика, Нови Сад  
− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора Основне школе 

„Коста Трифковић“, Нови Сад  
− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора Основне школе 

„Марија Трандафил“, Ветерник 
− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе „Душан 

Радовић“, Нови Сад  
− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе „Мирослав 

Антић“, Футог  
− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Прва 

војвођанска бригада“, Нови Сад 
− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе „Прва 

војвођанска бригада“, Нови Сад 
− Предлог решења о разрешењу два члана Школског одбора Основне школе „Михајло 

Пупин“ Ветерник 
− Предлог решења о именовању два члана Школског одбора Основне школе „Михајло 

Пупин“ Ветерник 
− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Жарко 

Зрењанин“, Нови Сад 
− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе „Жарко 

Зрењанин“, Нови Сад 
 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да им је пречишћен 
дневни ред седнице Скупштине Града доступан  у електронском облику. 

 
Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 
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Ад. број:020-170/2023-I 
1. тачка дневног реда 

 
ОСТАВКА СЛОБОДАНА ЦВЕТКОВИЋА НА ФУНКЦИЈУ ОДБОРНИКА 
СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА  

  
У складу са чланом 67. став 1. тачка 9. и 68. став 1. и 2. Закона о локалним 

изборима одборник Слободан Цветковић поднео је 12. септембра 2023. године оверену 
писану оставку на функцију одборника Скупштине Града Новог Сада. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања, на 

основу поднете оставке, утврдила је Предлог одлуке о престанку мандата одборника 
Скупштине Града Новог Сада, који  је одборницама и одборницима достављен уз допис 
од 14. октобра 2023. године. 

 
Председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о престанку 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада.  
 
Председница Скупштине  је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је u 12.24 часова одредила паузу у раду Скупштине у 
трајању од 30  минута ради одржавања седница Градске изборне комисије Града Новог 
Сада и Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања. 

 
Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 12.54 часова. 
 
Председница Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствује 

71 одборница и одборник, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
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Ад.број:020-171/2023-I 
2.  тачка дневног реда 
 

ПОТВРЂИВАЊЕ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ 
САДА СА ИЗБОРНЕ ЛИСТЕ ИВИЦА ДАЧИЋ – „СОЦИЈАЛИСТИЧКА 
ПАРТИЈА СРБИЈЕ (СПС), ЈЕДИНСТВЕНА СРБИЈА (ЈС) – ДРАГАН 
МАРКОВИЋ ПАЛМА“ 

 
Градска изборна комисија Града Новог Сада је у складу са чланом 72. и 73. став 

1. Закона о локалним изборима доделила мандат Кристини Плањанин – Симић, првом 
следећем кандидату са Изборне листе ИВИЦА ДАЧИЋ – „Социјалистичка партија Србије 
(СПС), Јединствена Србија (ЈС) – Драган Марковић Палма“, коме није био додељен 
мандат одборника – припаднику исте политичке странке и издала Уверење. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

размотрила је Извештај Градске изборне комисије Града Новог Сада и Уверење о избору 
за одборника и утврдила Предлог одлуке о потврђивању мандата одборника Скупштине 
Града Новог Сада, са Изборне листе ИВИЦА ДАЧИЋ – „Социјалистичка партија Србије 
(СПС), Јединствена Србија (ЈС) – Драган Марковић Палма“.  

 
Извештај Градске изборне комисије Града Новог Сада и Предлог одлуке 

Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања су подељени 
одборницама и одборницима. 

 
У складу са чланом 66. став 4. Закона о локалним изборима у гласању о 

потврђивању мандата може учествовати кандидат за одборника коме је додељен мандат и 
који има уверење Изборне комисије да је изабран. 

 
Председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине закључила 

претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о потврђивању 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања , председница  Скупштине је констатовала да је 67 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ  
ГРАДА НОВОГ САДА 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница  Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да ју је Одборничка 
група „Социјалистичка партија Србије (СПС), Јединствена Србија (ЈС) oбавестила да је 
Кристина Плањанин - Симић приступила Одборничкој групи, као и да је за председника 
Одборничке групе одређена Душанка Ђокић. 

 
Председница Скупштине је замолила Службу Скупштине Града Новог Сада да у 

Програму за електронско вођење седнице Скупштин унесе наведену промену председника 
Одборничке групе. 
 
Ад.број:020-153/2023-I 
3. тачка дневног реда 
 

ОСТАВКА АЛЕКСАНДРА ТКАЛЕЦА НА ФУНКЦИЈУ ЗАМЕНИКА 
СЕКРЕТАРА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
Дана 13. септембра 2023. године, Александар Ткалец поднео је писану оставку на 

функцију заменика секретара Скупштине Града Новог Сада. 
 
С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града констатује 

да је на основу Решења о престанку функције заменика секретара Скупштине Града Новог 
Сада, Александру Ткалецу престала функција заменика секретара Скупштине Града 
Новог Сада пре истека времена на које је постављен, на основу поднете оставке. 
 
 
Ад.број:020-162/2023-I 
4. тачка дневног реда 
 

ОСТАВКА АЛЕКСАНДРА ТКАЛЕЦА НА ФУНКЦИЈУ ЗАМЕНИКА 
СЕКРЕТАРА ГРАДСКЕ ИЗБОРНЕ КОМИСИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
Дана 13. септембра 2023. године, Александар Ткалец поднео је писану оставку на 

функцију заменика секретара Градске изборне комисије. 
 
На основу члана 16. став 2. тачка 1. а у вези са чланом 22. став 4. Закона о 

локалним изборима, орган надлежан за именовање разрешава заменика секретара Изборне 
комисије ако поднесе оставку у писаној форми. 

 
С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града констатује 

да, на основу Одлуке о престанку функције заменика Градске изборне комисије Града 
Новог Сада, Александру Ткалецу престаје функција заменика секретара Градске изборне 
комисије Града Новог Сада, на основу поднете оставке. 
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Ад.број:020-169/2023-I 
5. тачка дневног реда 
 

ОСТАВКА МАРИНЕ ПОПОВ ИВЕТИЋ НА ФУНКЦИЈУ ЛОКАЛНОГ 
ОМБУДСМАНА 

 
Дана 13. октобра 2023. године, Марина Попов Иветић поднела је писану оставку 

на функцију Локалног омбудсмана. 
 
На основу члана 15. Одлуке о Локалном омбудсману, функција Локалног 

омбудсмана престаје и оставком, а Скупштина Града без расправе доноси одлуку којом 
констатује да су се стекли услови за престанак функције и правне последице престанка 
функције наступају од дана доношења одлуке. 

 
Сходно наведеном, Скупштина Града констатује да на основу Решења о 

престанку функције Локалног омбудсмана, Марини Попов Иветић на основу поднете 
оставке престаје функција Локалног омбудсмана од 16. октобра 2023. године. 

 
 
Ад.број: 35-506/2023-I                35-995/2022-I  
     35-1011/2021-I              35-902/2022-I 

   35-463/2022-I                35-85/2023-I 
   35-712/2022-I                 

6. – 12. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ОПШТЕГРАДСКОГ 
ЦЕНТРА ЈУЖНО ОД ФУТОШКОГ ПУТА У НОВОМ САДУ 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПОДРУЧЈА ИСТОЧНО 
ОД ПРИСТУПНОГ ПУТА ЗА ГРОБЉЕ НА АЛИБЕГОВЦУ У 
ПЕТРОВАРАДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПОСЛОВАЊА ДУЖ 
ТЕМЕРИНСКЕ УЛИЦЕ, А СЕВЕРНО ОД УЛИЦЕ ПАЈЕ 
РАДОСАВЉЕВИЋА У НОВОМ САДУ 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА „ЛИВАДЕ I“ 
НА АЛИБЕГОВЦУ У СРЕМСКОЈ КАМЕНИЦИ 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ РАДНЕ ЗОНЕ СЕВЕРНО 
ОД ДРЖАВНОГ ПУТА А1 (Е-75) У КАЋУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ КЛИНИЧКОГ ЦЕНТРА ВОЈВОДИНЕ У 
НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ КЛИНИКЕ ЗА СТОМАТОЛОГИЈУ 
ВОЈВОДИНЕ) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ УНИВЕРЗИТЕТСКОГ КОМПЛЕКСА У НОВОМ САДУ 
(ПРАВИЛА УРЕЂЕЊА И ГРАЂЕЊА ЗА ОБЈЕКАТ ПМФ 
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Предлоге планова, одлука и закључака утврдило је Градско веће. 
 

Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену није   имао  примедби. 
 

Комисија за прописе је мишљења да су предлози планова и одлука у складу са 
Уставом, законом и Статутом Града, с тим да предлаже техничку исправку у Предлогу 
плана детаљне регулације пословања дуж Темеринске улице, а северно од Улице Паје 
Радосављевића у Новом Саду, која је одборницама и одборницима достављена у 
Извештају Комисије уз допис од 13. октобра 2023. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес.  

  
У претресу је учествовао Ђурађ Јакшић. 

     
Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – 

СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „За очекивати је било да од представника  предлагача 
господина Амиџића чујемо неку реч, поготово по питању овог плана генералне 
регулације општеградског центра јужно од Футошког пута у Новом Саду, јер је то план на 
који је пристигао огроман број примедби грађана. То је материјал од неких сигурно 100-
150 страница и махом га чине примедбе грађана, а тиче се добране измене Генералног 
плана регулације, практично, северног дела Телепа или како се овде дефинише 
општеградског центра јужно од Футошког пута у Новом Саду. Ја ћу у овој расправи 
концентерисати се углавном на овај план генералне регулације. Српска радикална странка 
ће гласати против оваквог начина урбанистичких решења из следећих разлога. Наиме, 
имамо ситуацију да Телеп, где смо имали градњу, углавном је било породично становање, 
дакле П+1+Пк или евентуално П+2+Пк и тако даље и тако даље, сада се овим планом 
регулација мења, допушта се спратност до П+8, П+9 на појединим позицијама чак до 
П+18+поткровље, дакле и од тог северног дела Телепа практично прави се нова Грбавица, 
односно Нова Детелинара, а то су били урбанистички промашаји првог реда у последњих 
20 до 25 година у Граду Новом Саду. Имамо ситуацију да улице попут Дубровачке, Косте 
Абрашевића, Панонска, Ивана Кочија и друге су улице које су ширине не знам 10,15 или 
евентуално до 20 метара где ће нићи зграде спратности П+8, П+9 до кажем на појединим 
позицијама чак П+18. Имамо ситуацију да на простору оне некадашње Графике или ИМБ 
Графике, ниче у градитељском смислу грађевинско чудовиште, где ће бити изграђено 
готово 600 стамбених јединица у којима ће живети најмање 1.600 нових становника и 
ситуацију где ни комунална, ни урбанистичка, ни било која друга инфраструктура 
једноставно не може да прати такав прилив становника. Дакле, огроман број примедби је 
стигао, штета је што члан Већа за урбанизам није прокоментарисао на овај или онај начин 
овај план. Видимо да из удружење грађана Друштво архитеката Новог Сада су тражили 
практично да ови параметри урбанистички који су предложени по новом плану генералне 
регулације буду преполовљени од спратности преко индекса заузетости, индекса 
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изграђености и тако даље и тако даље, међутим Комисија је остала на све ове примедбе 
грађана практично потпуно и глува и нема. На најбољи начин шта се дешава са овим 
планом, чини ми се да одговор су дали становници улице Ивана Кочија потписани сви са 
бројева 5,7,9 и тако даље, где између осталог у реченици једној кажу шта је суштина 
измене плана. Каже се: јасна је намера онога који је радио план да се учини 
инвеститорима који су у ранијем периоду купили парцеле на парној страни улице Ивана 
Кочија, које су биле планиране за зелену површину према ранијем плану, без икакве 
изградње и за породично становање. Прво је промењен генерални план, а сада се ради 
нови план како би се услишиле жеље инвеститора. Поставља се питање од тих најмање 
1.600 људи који ће у том комплексу, који се гради на простору некадашње Графике, ући у 
своје станове у наредних не знам годину, две или три потпуно је небитно, и ту ће бити 
поприличан број деце, где ће та деца ићи у школе, у вртиће, где ће моћи да се играју на 
игралишитима дечијим и на који начин ће генерално бити решен проблем паркирања, 
сада већ постоји. Дакле, видимо по овом плану да се пројектује између 600 и 700 
гаражних, односно паркинг места и тако даље и тако даље, али људи, то ће бити 
апсолутно недовољно, то су улице чија је профилација понављам између 10 и 20 метара, 
имаћемо ненормалну огромну спратност и висину. Ми српски радикали смо били убеђени 
да се више неће поновити кардиналне урбанистичке грешке и у погледу Грбавице, некада 
једног од најлепших делова Града, а данас урбанистичког циркуса у центру Новог Сада, 
нити Нове Детелинаре, али очито да ћемо то имати сада нажалост и у овом северном делу 
Телепа. Па ево можда прилике да чујемо неку реч образложења, имајући у виду да је 
Комисија листом практично све примедбе грађана, које су се тицале управо огромне 
спратности, индекса заузећа, изграђености и остало, одбацила. Дакле, гласаћемо 
апсолутно против овог плана јер смо мишљења да нам на Телепу не треба још једна нова 
Грбавица и једна Нова Детелинара.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана генералне 

регулације општеградског центра јужно од Футошког пута у Новом Саду са предложеним 
Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника глласало „за“, да су осам одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ПЛАН ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ  

ОПШТЕГРАДСКОГ ЦЕНТРА ЈУЖНО ОД ФУТОШКОГ ПУТА У НОВОМ САДУ 
 

(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и следећи 
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З А К Љ У Ч А К 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта плана генералне регулације општеградског центра 
јужно од Футошког пута у Новом Саду пре излагања на јавни увид са 41. седнице од 
15.06.2023. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана генералне 
регулације општеградског центра јужно од Футошког пута у Новом Саду са 51. седнице 
Комисије за планове од 04.09.2023. године. 

2. Закључак са планом и Извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне регулације 
подручја источно од приступног пута за гробље на Алибеговцу у Петроварадину са 
предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника глласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ПЛАН ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

ПОДРУЧЈА ИСТОЧНО ОД ПРИСТУПНОГ ПУТА ЗА ГРОБЉЕ НА АЛИБЕГОВЦУ 
У ПЕТРОВАРАДИНУ 

 
(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и следећи 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације подручја источно од 
приступног пута за гробље на Алибеговцу у Петроварадину пре излагања на јавни увид са 
8. седнице од 08.09.2022. године, Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана 
детаљне регулације подручја источно од приступног пута за гробље на Алибеговцу у 
Петроварадину са 24. (јавне) седнице од 19.01.2023. године, Извештај о извршеној 
стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације подручја источно од приступног 
пута за гробље на Алибеговцу у Петроварадину пре излагања на поновни јавни увид са 
32. седнице од 30.03.2023. године и Извештај о обављеном поновном јавном увиду у 
Нацрт плана детаљне регулације подручја источно од приступног пута за гробље на 
Алибеговцу у Петроварадину са 46. (јавне) седнице од 03.08.2023. године. 

2. Закључак са планом и Извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне 
регулације пословања дуж Темеринске улице, а северно од Улице Паје Радосављевића у 
Новом Саду са техничком исправком и предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника глласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ПЛАН ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

ПОСЛОВАЊА ДУЖ ТЕМЕРИНСКЕ УЛИЦЕ, А СЕВЕРНО ОД УЛИЦЕ ПАЈЕ 
РАДОСАВЉЕВИЋА У НОВОМ САДУ 

 
(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и следећи 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације пословања дуж 
Темеринске улице, а северно од Улице Паје Радосављевића у Новом Саду пре излагања на 
јавни увид са 9. седнице од 15.09.2022. године и Извештај о обављеном јавном увиду у 
Нацрт плана детаљне регулације пословања дуж Темеринске улице, а северно од Улице 
Паје Радосављевића у Новом Саду са 37. (јавне) седнице Комисије за планове од 
11.05.2023. године. 

2. Закључак са планом и Извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне 

регулације простора „Ливаде I“ на Алибеговцу у Сремској Каменици са предложеним 
Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ПЛАН ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ  

ПРОСТОРА „ЛИВАДЕ I“ НА АЛИБЕГОВЦУ У СРЕМСКОЈ КАМЕНИЦИ 
 

(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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и следећи 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације простора „Ливаде I“ на 
Алибеговцу у Сремској Каменици пре излагања на јавни увид са 25. седнице од 
26.01.2023. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана детаљне 
регулације простора „Ливаде I“ на Алибеговцу у Сремској Каменици са 46. седнице 
Комисије за планове од 03.08.2023. године. 

2. Закључак са планом и Извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне 

регулације радне зоне северно од Државног пута А1 (Е-75) у Каћу са предложеним 
Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ПЛАН ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ  

РАДНЕ ЗОНЕ СЕВЕРНО ОД ДРЖАВНОГ ПУТА А1 (Е-75) У КАЋУ 
 

(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
и следећи 

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације радне зоне северно од  
Државног пута А1 (Е-75) у Каћу са Извештајем о стратешкој процени утицаја плана 
детаљне регулације радне зоне северно од Државног пута А1 (Е-75) у Каћу на животну 
средину пре излагања на јавни увид са 29. седнице од 09.03.2023. године и Извештај о 
обављеном јавном увиду у Нацрт плана детаљне регулације радне зоне северно од  
Државног пута А1 (Е-75) у Каћу са Извештајем о стратешкој процени утицаја плана 
детаљне регулације радне зоне северно од Државног пута А1 (Е-75) у Каћу на животну 
средину са 46. седнице Комисије за планове од 03.08.2023. године, као и Извештај о 
учешћу заинтересованих органа, организација и јавности у разматрању Извештаја о 
стратешкој процени утицаја плана детаљне регулације радне зоне северно од Државног 
пута А1 (Е-75) у Каћу на животну средину. 

2. Закључак са планом и Извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 
допунама Плана генералне регулације Клиничког центра Војводине у Новом Саду 
(локалитет Клинике за стоматологију Војводине) са предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела 

 
ОДЛУКУ  

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
КЛИНИЧКОГ ЦЕНТРА ВОЈВОДИНЕ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ КЛИНИКЕ 

ЗА СТОМАТОЛОГИЈУ ВОЈВОДИНЕ) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и следећи 
З А К Љ У Ч А К 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 
регулације Клиничког центра Војводине у Новом Саду (локалитет Клинике за 
стоматологију Војводине) пре излагања на јавни увид са 16. седнице од 10.11.2022. 
године, Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама 
Плана генералне регулације Клиничког центра Војводине у Новом Саду (локалитет 
Клинике за стоматологију Војводине) са 28. седнице од 02.03.2023. године, Извештај о 
извршеној стурчној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 
регулације Клиничког центра Војводине у Новом Саду (локалитет Клинике за 
стоматологију Војводине) пре излагања на поновни јавни увид са 36. седнице од 
27.04.2023. године и Извештај о обављеном поновном јавном увиду у Нацрт одлуке о 
изменама и допунама Плана генералне регулације Клиничког центра Војводине у Новом 
Саду (локалитет Клинике за стоматологију Војводине) са 46. (јавне) седнице од 
03.08.2023. године. 

2. Закључак са планом и Извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана детаљне регулације Универзитетског комплекса у Новом Саду (правила 
уређења и грађења за објекат ПМФ) са предложеним Закључком. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 
одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ОДЛУКУ  

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
УНИВЕРЗИТЕТСКОГ КОМПЛЕКСА У НОВОМ САДУ  

(ПРАВИЛА УРЕЂЕЊА И ГРАЂЕЊА ЗА ОБЈЕКАТ ПМФ) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
и следећи 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 
регулације Универзитетског комплекса у Новом Саду (правила уређења и грађења за 
објекат ПМФ) пре излагања на јавни увид са 26. седнице од 02.02.2023. године и Извештај 
о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 
регулације Универзитетског комплекса у Новом Саду (правила уређења и грађења за 
објекат ПМФ) са 42. седнице Комисије за планове од 22.06.2023. године. 

2. Закључак са планом и Извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
 

Ад.број: 399/2023-I 
13. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О 
ПРАВОБРАНИЛАШТВУ ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за статутарна питања и локалну самоуправу није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 
допунско образложење предлога.  

 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Одлуке о Правобранилаштву Града Новог Сада. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 
одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О ПРАВОБРАНИЛАШТВУ ГРАДА 
НОВОГ САДА 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Ад.број: 66-2/2023-31-I 
14. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ФИНАНСИЈСКОЈ ПОДРШЦИ ФОНДУ ЗА 
СТИПЕНДИРАЊЕ И ПОДСТИЦАЊЕ НАПРЕДОВАЊА ДАРОВИТИХ 
СТУДЕНАТА И МЛАДИХ НАУЧНИХ РАДНИКА И УМЕТНИКА 
УНИВЕРЗИТЕТА У НОВОМ САДУ, ЗА ШКОЛСКУ 2023/2024. ГОДИНУ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за спорт и омладину није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 
допунско образложење предлога.  

 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
У претресу су учествовали: Снежана Мушицки и Недјељко Клисурић. 

 
 Снежана Мушицки.: „Ја ћу врло кратко изнети став моје одборничке групе Др 
Војислав Шешељ – Српска радикална странка. Ми ћемо подржати овај Предлог одлуке о 
финансијској подршци Фонду за стипендирање даровитих студената, зато што сматрамо 
да то јесте популација којој треба помоћи, коју треба разумети и којима треба омогућити 
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да што квалитетније се посвете ономе што ће једном бити, ја се надам, добробит ове 
државе, а не неке друге и да ће остати у нашој земљи и бити стручњаци, а не у некој 
другој земљи. Оно што ми сматрамо да, из Одборничке групе Српске радикалне странке, 
треба можда променити у овој одлуци и то смо рекли и прошли пут је број стипендија 
зато што смо видели да Град Нови Сад може себи да приушти да стипендира и више 
студената, може себи да приушти да те стипендије буду мало веће, и може себи да 
приушти да стимулише те младе и даровите студенте да остану овде, да се баве и научним 
радом, а не само неким, да тако кажем, дневним стварима, јер ако хоћемо да напредујемо, 
морамо овај слој нашег друштва да подржавамо, а ми сматрамо да га треба подржавати са 
мало више новаца и мало већи број стипендија да рецимо није довољно по две стипендије 
на једном факултету, јер студената има много више даровитих него што ове стипендије 
показују, а и заинтересованих, колико знамо је било више него што смо ми 
стипендирали.“ 
 
 Недјељко Клисурић: „Фонд за стипендирање напредних и даровитих студената је 
основан да кажем, ајде сад није тако давне, али 1992. године, од када је Српска напредна 
странка дошла на власт 2012. године, односно у том периоду када је Српска напредна 
странка дошла на власт било је пет стипендија, а сада имамо 20 стипендија, што значи да 
је то четири пута више од тад. То је још један показатељ да ова градска власт итекако 
води рачуна о свим областима, па и у области образовања. Нама је част да као Град 
подржавамо, а и између осталог обавеза наша, студенте наше, који су најбољи студенти 
који се школују, односно студирају у нашем граду. За ову намену, у наредним годинама, 
Град ће издвојити 5.280.000,00 динара, а висина стипендија ће бити 22.000,00 динара по 
студенту у наредних годину дана. Надамо се да ће већина тих студената даровитих 
уметника и научних радника и остати у Новом Саду и својим доприносом својим знањем 
и талентом допринети још бржем развоју Града  који је ионако незаустављив и у свету 
препозонатљив. Видимо, да је само компанија Континентал у свом доласку у наш град 
запослила 1000 радника од тога је 800 високообразованих људи, који су већим делом 
студирали на  факултетима универзитета у Новом Саду. Оно што морам да кажем је да је 
2012. године, пре доласка на власт Српске напредне странке у Град Нови Сад било близу 
30% незапослености у Новом Саду, а велика већина од тога је била и високо образованих 
људи који су студирали у Новом Саду, млади људи. Сада је то сведено на свега између 5 и 
6%, јер ова градска власт итекако води рачуна у овом граду и домаћински се понаша у 
овом граду и ова градска власт, итекако фабрике, што смо сведоци у претходном периоду, 
док је претходна власт имала за задатак, само и то им је највећи успех, да што више 
фабрика затвори. Ми ћемо се трудити да и у будућности доведемо што више фабрика и да 
што више ових младих талентованих људи запослимо у те фабрике јер нигде им неће и 
нигде неће имати такав углед као што га имају у својој држави, у свом граду. Значи на тај 
начин ћемо покушати да што више људи задржимо у нашем граду сем оних људи односно 
младихнаучника и младих талентованих људи и високообразованих људи који иду у 
иностранство на усавршавање и надамо се да ће се и после тога и вратити. Знамо да је 
инвестиција у образовање инвестиција за будућност. И сто тако знамо да је улагање у 
науку велико, а наша будућност зависи од улагања у образовање сада. Ми ћемо се и у 
будућности односно у наредном периоду трудити да број субвенција повећавамо а самим 
тим и њихов износ, јер смо потврдили у претходном периоду да ова власт зна и да ова 
градска власт уме.“ 
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Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о финансијској 

подршци Фонду за стипендирање и подстицање напредовања даровитих студената и 
младих научних радника и уметника Универзитета у Новом Саду, за школску 2023/2024. 
годину. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 
одборника гласало „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ФИНАНСИЈСКОЈ ПОДРШЦИ ФОНДУ ЗА СТИПЕНДИРАЊЕ И 
ПОДСТИЦАЊЕ НАПРЕДОВАЊА ДАРОВИТИХ СТУДЕНАТА И МЛАДИХ 
НАУЧНИХ РАДНИКА И УМЕТНИКА УНИВЕРЗИТЕТА У НОВОМ САДУ,  

ЗА ШКОЛСКУ 2023/2024. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад.број: 352-3/2023-244-I 
15. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ФИНАНСИРАЊА ОДРЕЂЕНИХ КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ, КАО 
ДЕЛАТНОСТИ ОД ЛОКАЛНОГ ИНТЕРЕСА У 2023. ГОДИНИ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 



27 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 
Одлуке о Програму финансирања одређених комуналних делатности, као делатности од 
локалног интереса у 2023. години. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ  

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ФИНАНСИРАЊА ОДРЕЂЕНИХ 
КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ, КАО ДЕЛАТНОСТИ ОД ЛОКАЛНОГ 

ИНТЕРЕСА У 2023. ГОДИНИ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 352-3/2023-214-I 
                352-1/2023-313-I 
                352-1/2023-312-I 
                352-1/2023-361-I 
                352-1/2023-300-I 
                352-1/2023-360-I 
                352-1/2023-301-I 
                  66-1/2023-446-I 
                   34-6959/2023-I 
                   34-7260/2023-I 
16. – 25. тачка дневног реда 

 
− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ФИНАНСИРАЊА 

ОДРЕЂЕНИХ КОМУНАЛНИХ ДЕЛАТНОСТИ, КАО ДЕЛАТНОСТИ ОД 
ЛОКАЛНОГ ИНТЕРЕСА У 2023. ГОДИНИ ЗА ПЕРИОД ЈАНУАР-ЈУН 2023. 
ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И 
КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД И ТЕКУЋЕГ ОДРЖАВАЊА ВОДОВОДА И 
КАНАЛИЗАЦИЈЕ ЗА 2023. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД 1. ЈАНУАР-30. ЈУН 2023. 
ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ, ЗА 
ПЕРИОД 1. ЈАНУАР-30. ЈУН 2023. ГОДИНЕ 
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− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД 1. 
ЈАНУАР-30. ЈУН 2023. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД ЗА 
ПЕРИОД I-VI 2023. ГОДИНЕ   

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ 
САД ЗА 2023. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД 1. ЈАНУАР-30.ЈУН 2023. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 
2023. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД 1. ЈАНУАР-30. ЈУН 2023. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ  ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ 
ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД ОД 01. ЈАНУАРА ДО 30. 
ЈУНА 2023. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ 
СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ – ЗА ПЕРИОД ОД 1. ЈАНУАРА ДО 
30. ЈУНА 2023. ГОДИНЕ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„НОВИ САД“, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ, ЗА ПЕРИОД ЈАНУАР-ЈУН 
2023. ГОДИНЕ 
 

Извештајe са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности и Савет за спорт и омладину нису имали 

примедби на материјале које су разматрали из свог делокруга. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење, а с 

обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 
спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 



29 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма финансирања одређених комуналних делатности, као 
делатности од локалног интереса у 2023. години за период јануар-јун 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

финансирања одређених комуналних делатности, као делатности од локалног интереса у 
2023. години за период јануар - јун 2023. године. 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад и текућег одржавања водовода и 
канализације за 2023. годину, за период 1. јануар-30. јун 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови 
Сад и текућег одржавања водовода и канализације за 2023. годину, за период 1. јануар – 
30. јун 2023. године. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2023. годину, за период 1. 
јануар-30. јун 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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З А К Љ У Ч А К 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Градско 
зеленило“ Нови Сад за 2023. годину, за период 1. јануар – 30. јун 2023. године. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2023. годину, за период 1. јануар-30. 
јун 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Лисје“ 
Нови Сад за 2023. годину за период 1. јануар – 30. јун 2023. године. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2023. годину, за период I-VI 2023. 
године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2023. 
годину, за период I-VI 2023. године. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2023. годину, за период 1. јануар-30. јун 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 
одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа 
„Чистоћа“ Нови Сад за 2023. годину, за период 1. јануар – 30. јун 2023. године. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности и услуга из делатности 
Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2023. 
годину, за период 1. јануар-30. јун 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа 
„Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2023. годину, за период 1. јануар – 30. 
јун 2023. године. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији  Програма инвестиционих активности Јавног предузећа 
„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за период од 01. јануара до 30. јуна 
2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ 
Нови Сад за период од 1. јануара до 30. јуна 2023. године. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног комуналног 
предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2023. годину – за период од 1. јануара до 30. 
јуна 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 
2023. годину – за период од 1. јануара до 30. јуна 2023. године. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2023. годину, за период јануар-јун 2023. 
године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад 
за 2023. годину, за период јануар – јун 2023. године. 
 
 
Ад. број: 352-3/2023-212-I/a 
26. тачка дневног реда 

 
ИНФОРМАЦИЈА О СТЕПЕНУ УСКЛАЂЕНОСТИ ПЛАНИРАНИХ И 
РЕАЛИЗОВАНИХ АКТИВНОСТИ ИЗ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА 
ЈАВНИХ И ЈАВНО КОМУНАЛНИХ ПРЕДУЗЕЋА ЧИЈИ ЈЕ ОСНИВАЧ 
ГРАД НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 01. ЈАНУАР – 30. ЈУН 2023. ГОДИНЕ 
 
Информацију са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
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Савет за комуналне делатности, Савет за урбанизам, пословни простор и 
стамбену подршку и Савет за спорт и омладину нису имали примедби на Информацију у 
делу у којем су је разматрали из свог делокруга. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење, 

председница Скупштине је отворила претрес. 
 
У претресу су учествовали: Ђурађ Јакшић, Божидар Протић и Здравко Јелушић. 
 
Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе ДР ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – 

СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Српска радикална странка је гласала против ових 
свих шестомесечних извештаја о пословању јавних и јавних комуналних предузећа чији је 
оснивач Град Нови Сад и гласаћемо против ове информације о степену усклађености 
планих и реализованих активности за првих шест месеци године. Као што смо очекивали 
да члан Градског већа за урбанизам образложи онај план о коме сам говорио малочас 
очекивали смо и да господин Јелушић изађе па да нам нешто мало више каже шта се то 
дешава у јавно и јавно комуналним предузећима чији је оснивач Град Нови Сад, јер ова 
информација после првих шест месеци није нимало обећавајућа. Ми имамо 14 јавних, 
односно јавно комуналних предузећа, чији је оснивач Град Нови Сад, од којих на 
половини године њих шест су у значајном подбачају, у значајном минусу. „Топлана“ без 
мало 700.000.000,00 динара на дан 30. јуна, „Водовод и канализација“ 137.000.000,00, 
ГРАС 115.000.000,00, СПЕНС 60, „Стан“ 36, „Урбанизам“ ваљда по први пут од када је 
фирма формирана, направљена, „Урбанизам“ исто је макар после првих шест месеци тако 
пише у Извештају у негативном пословању и у минусу. Видим овај збирни извештај који 
је још гори  када саберемо све ово, па одузмемо од онога што је позитивно и тако даље и 
тако даље, план је био после првих шест месеци да јавна предузећа, њих 14 у Новом Саду, 
буду да кажем у минусу од 585.000.000,00, а на дан 30. јуна ситуација је драматично 
лошија, дупло лошија, у питању је минус од 919.000.000,00 динара. Господине Јелушићу 
шта се дешава у сектору који махом Ви покривате, не говорим сада о предузећима која 
спадају под саобраћај, која спадају под спорт и урбанизам, али махом управо предузећа 
чији ресор Ви покривате имају највећи подбачај. Упозоравали смо годинама раније на 
ситуацију у „Новосадској топлани“, сећате се момената док је Арсовић био директор када 
је исказивана нека нето добит на крају пословних година која се мерила стотинама 
милиона динара, од 700, 800 једне године чак мислим да је било 1.100.000.000,00 динара 
добити. Пазите кад јавно предузеће остварује добит од преко милијарде динара, ми смо 
тада били тражили да се смањи цена грејања, јер очито да ти људи имају већи приход од 
онога што им је потребно, али ваљда је тад требало се представити не знам 
Градоначелнику и генерално људима који воде град као супер успешан менаџер па 
исказивати добит од преко 1.000.000.000,00 динара. Јавно предузеће. Дакле, уместо да смо 
тад у тим годинама, када су енергенти били неупоредиво приступачнији, неупоредиво 
јефтинији него што су данас, након отпочињања специјалне операције братске Русије у 
нацистичкој Украјини, уместо да смо тада смањили цену грејања, радили на обнови 
вреловода и топловода широм Града Новог Сада, ми смо те године практично потрошили 
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и протраћили, враћали у буџет наводно 500.000.000,00 годишње и тако даље и тако даље, 
а сад смо дошли у ситуацију, прошле године први пут, а та ситуација се понавља и 2023. 
године да „Топлана“ више не може да функционише без субвенција које се мере 
стотинама милиона динара из буџета Града Новог Сада. Прошле године 500.000.000,00 
разумели смо, почела је та криза и немамо ништа против да се помогне наравно, енергети 
су скочили и остало, па онда ове године поново 500.000.000,00 субвенције, „Топлана“ 
није користила субвенције још од чини ми се 2012. или 2013. године, пуних 10 година 
субвенције им једноставно нису биле потребне, они су имали довољан прилив новца да 
изађу сами на зелену грану током једне пословне године. Даље, одобрили сте нови 
ценовник који је ступио на снагу од 1. августа 2023. године који је повећао цену грејања у 
Граду за неких 14-15%. Ни то није било довољно, па ћемо сада у следећем блоку тачака 
дневног реда имати ситуацију где по први пут та иста „Топлана“ која је не знам које 
године имала 1.100.000.000,00 добити и вратила у буџет 500 и кусур милиона сада на 
основу прошлогодишње добити од 200 и не знам типа 10 или 15 милиона динара. 
Господине Јелушићу обраћам се Вама, односно сугеришем Вама на ситуацију ову о којој 
говорим, уместо да пола поново врате од тих 200.000.000,00 у буџет, они у буџет враћају 
4.000.000,00, а 103.000.000,00 задржавају за сопствене потребе, дакле то је још једна 
субвенција „Новосадској топлани“ поред 500.000.000,00 субвенција у току 2023. године и 
поред повећања цене услуге која је ступила на снагу 1. 8. 2023. године. Ми смо вама о 
проблему везано за „Топлану“ говорили и претходне године и оне тамо године и тако 
даље и тако даље, али очито да није имао ко да нас чује. То је огроман проблем у 
комуналном систему Града, после „Водовода и канализације“, „Новосадска топлана“ је 
најзначајније предузеће у комуналном систему Града. Ту нема никакве дилеме.  Ми смо 
имали ситуацију од прошле године, а имамо сада констатацију у овом једном од наредних 
блокова ће бити везано за расподелу нето добити, ситуацију где је „Водовод“ прошлу 
годину завршио са 176.000.000,00 губитка на дан 31.12. дошло је до кадровске промене на 
челу предузећа, види се да то иде сада неупоредиво боље, да се више рачуна води о свим 
ресурсима овог најзначајнијег новосадског јавног комуналног предузећа. Они су исто 
добили могућност да повећају и цену воде и услуге канализације, додуше та цена није 
мењана још од мислим 1. јануара 2011. мислим, да, 1. јануар 2011. то је оно кад је Чанак 
покушао да приватизује помоћу жутих „Водовод“ и преговарао са француском Veolijom и 
Богу хвала па се то никада није догодило. Али, даље имамо ситуацију ми данас треба да 
усвојимо извештај да је „Чистоћа“ завршила 2022. годину са нето губитком од 
320.000.000,00 динара, а трпели сте сво време људе који су склони марифетлуцима, који 
су склони лоповлуку, који су некад били припадници Српског покрета обнове, а после 
Покрета обнове Краљевине Србије. Завршена пословна година, ми данас то треба да 
усвајамо, ми нећемо гласати за то, са 320.000.000,00 динара нето губитака 2022. године. 
Ситуације је прилично лоша, не могу рећи драматично лоша, не желим да ширим било 
какву панику, али није добра и велико је питање шта ће бити у неком наредном периоду. 
Па дајте молим вас одговорите ми на ових неколико питања, дакле, како то да се десило 
на половини године да готово милијарду динара јавна предузећа махом понављам из 
ресора који покривате Ви, су пословала са  готово милијарду динара губитака. Ми ћемо 
гласати против ове информације и гласаћемо против свих оних ствари које се тичу 
расподеле нето добити или констатације да се пословало негативно, а да је ситуација 
далеко од ружичасте сведочи податак да више од половине јавних предузећа чији је 
оснивач Град Нови Сад њихове неизмирене обавезе по два до три пута премашују 



35 

 

потраживања ових фирми и то нам још додатно говори о веома лошем стању у 
комуналном систему Града Новог Сада. Дакле, ево неколико питања па очекујем да 
расправљамо о томе.“ 
 
 Божидар Протић: „Поштовани моји суграђани, ето мене, ето вас, ето извештаја о 
раду јавног сектора за првих шест месеци. Даме и господо, а и ви остали, поздрављам и 
вас наравно. Код нас постоји увражено мишљење да одборници који припадају коалицији 
која чине власт не треба да говоре на Скупштини. Ја се наравно са тиме не слажем, 
сматрам да сваки говорник треба да заступа пре свега грађане. Имам малу дигресију, ја не 
тако ретко у мојим дискусијама нисам износио у потпуности мишљење, већинско 
мишљење одборничке групе у том моменту, ја морам да нагласим, не знамо се сви, ја сам 
био нестраначки кандидат на листи Социјалистичке партије Србије. Нисам члан ни једне 
странке, нисам члан Социјалистичке партије Србије, нити сам био, нити ћу бити. Можемо 
да имамо на листама и људе који су левичари, који су десничари, а и који не припадају 
некој организацији. То им пружа одређену аутономију, наравно уважавао сам увек 
коалициони потенцијал то је нека ретроактивна инхбиција, коалициони потенцијал 
одборничке групе које сам члан. Трудио сам се да им не реметим тај потенцијал. Колико 
сам у томе успео то је на грађанима и на мојој одборничкој групи да дâ оцену. Но, ја 
мислим да свака дискусија треба да буде афирмативна не можемо само критиковати. Не 
би се сложио са господином Јакшићем мислим да има и позитивних страна. Оно што је 
лоше у оваквим извештајима што се гледа само финансијски аспект, а не суштински, 
функционални аспект. Грађане далеко више интересује шта је конкретно урађено. Мање 
их интересује финансијски део. А ми се увек ухватимо, као и новинари колико је било 
добиката, колико је добит, колико је губитака. У принципу јавна предузећа не треба да 
имају добит, они нису формирана да доносе приход, они треба да буду, да наравно да 
имају инвестиције, уколико је то неопходно и да буду на позитивној нули. Тамо где је 
неки минус, буџет треба да покрива кроз субвенције. Ове цифре које су тренутно пред 
вама 900.000.000,00 губитака су врло варљиве неко од тих јавних предузећа није спровео 
јавну набавку, неком је повећање цена стигло касно, пример Топлане, Топлана је морала 
да плати сво гориво, гас, до 1. јула, затим имамо летње месеце када се исто тако плаћа и 
када се тај део рефинансира онај што је раније плаћен. Дакле, тај губитак је врло варљив. 
Ако бисмо погледали само цифре, пусте цифре, видимо да „Информатика“ има 
20.000.000,00 добити, „Зоохигијена“ 5.000.000,00, уз сво уважавање, то би можда за 
неупућене значило да ми развој Града базирамо на ова два предузећа, што сигурно није 
тачно. Има, можемо рангирати одређена предузећа сва су наравно важна јер смо их и 
формирали, али да се не заваравамо, постојећа одређена предузећа без којих се не може. 
Да ли су она тренутно у губитку или не видећемо на крају године. Ја вас само подсећам ви 
који сте мало дуже, увек у години предизборној години сви се труде, сва јавна предузећа, 
да буду у плусу, а онда обавезе пребацују у наредну годину. Тако је било и 2019. тако је 
било и 2015. тако ће бити вероватно и ове године. То је једноставно манир нашег 
политичког реализма, а онда када дође нова поставка, нова организација, они онда не 
знају шта ће са тим губицима. То је штетно и дајте да једном престанемо са тим да 
грађанима кажемо реално стање. Грађани то од нас траже, ако већ плаћају редовно, а 
Новосађани су уредне платише, у претежном делу у односу на остале грађане других 
градова, они желе одређени бенефит од тога да остваре. Дакле, оно што можемо да 
предлажемо јавним предузећима да сагледају своје пословање, да рационализују где је год 
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то могуће и да што више излазе у сусрет грађанима. Грађани од њих то очекују, а да ли ће 
бити добитак или губитак видећемо када буду завршни рачуни.“ 
 

Здравко Јелушић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 
„Ја кад погледам ове податке на шест месеци како је приказано био би забринут, међутим 
уколико би ово мало озбиљније читао схватио би да и није баш велик простор за 
забринутост, јер смо ми односно „Новосадска топлана“ која на папирима и вуче највећи 
део губитака је планирала губитке и мислим да односно знам да одборник који ме је и 
прозвао да изађем и хвала му на томе јер на крају крајева и у реду је да образложим све 
ово што јесте тема данашње расправе, врло добро зна да Новосадска топлана из године у 
годину у овом периоду, односно у првом полугођу планира губитке, енергенти се 
набављају у време када се и троше а знамо да грађани плаћају грејање током целе године 
јер тако нису подложни ударима које би иначе имали са изузетно великим рачунима 
током сезоне грејања, зато је и битно да грађани знају да ми морамо планирати губитак. 
Топлана је планирала губитак и ми не бежимо од цифара. Од како је Српска напредна 
странка на власти увек је све било транспарентно. Волео бих да каже неко да није било 
тако. Према томе, Новосадска топлана јесте планирала 569.000.000,00 динара губитка и 
још нешто нећемо сад да терамо мак на конац. Ти губитци су за неких 150.000.000,00 већи 
и верујем да сваки добронамеран човек зна зашто су већи. Да је дошло до таквих 
поремаћаја на светстком тржишту енергената да је на крају крајева јако добро да нису и 
већи од овог што је приказано. Са друге стране, ја вама стварно нисам добацивао баш сам 
вас слушао, чак сте ме опоменули господине Јакшићу онда што сам ја се усудио да гледам 
у телефон, па мислим, имам право бар на то. Према томе био би ред, ви јако дуго сте у 
овој скупштини и знате да је ово Скупштина Града Новог Сада где се не добацује, где је 
то некултурно и ово је скупштина културних људи. Према томе ја сам убеђен да ви то 
јесте као професор као човек који треба да буде узор на крају крајева вашим ученицима 
зато вас и молим да ме пустите без добацивања да ако сте већ тражили и да вам кажем 
како ја видим ситуацију, ви имате право да је видите на други начин. Према томе, губитци 
у комуналном сектору Града Новог Сада су планирани, као и сваке године и ти губитци 
на шест месеци су такви да у свем овом лудилу које је уопштено на целом свету данас су 
такви да грађани не треба да брину да ли ће фукнционисати комунални сектор Града 
Новог Сада. Данас је 16. октобар данас је пуштено грејање, пуштено је грејање без обзира 
на све изазове које имамо јер је кључни задатак ове градске власти као и у претходном 
периоду да комунални сектор функционише на такав начин да грађани не треба да буду 
забринути и подаци са којима ја располажем, а располажем подацима, и ограничићу се на 
ових девет предузећа која јесу моја надлежност будите сигурни да се може десити 
евентуално једно да послује са губитком на крају године, без трикова. Ви сте господине 
Јакшићу лепо рекли да смо дигли цену од 1.08. ово су резултати између 1.1. и 30.06. па 
нас још прозивате да смо и поред дигнутих цена у губитку. Да, али су цене дигнуте после 
овог периода који Скупштина Града Новог Сада данас разматра и ја верујем да ће и 
усвојити овакве предлоге. Шта ради Српска напредна странка у претходном периоду? Па 
ево на пример опет кажем ограничићу се, мада одборници имају у материјалима 11 
година нисмо дизали цене, 11 година Милош Вучевић није дозвољавао да се дижу цене 
комуналних услуга и сад када је Ђурић Градоначелник ја морам да признам да сам 
тражио и већи проценат дизања цена, међутим, образложење је било идемо са 
минималним дизањем цена, са минимално могућим дизањем цена, јер на крају крајева ако 
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треба да помогнемо неком предузећу, помоћићемо из буџета нећемо да оптерећујемо 
грађане Новог Сада у овој ситуацији када иначе имају издатке који су врло често 
нажалост изнад могућности њихових сервисирања посматрајући личне дохотке и сва 
поскупљења која су врло често изазвана глобалном ситуацијом у целом свету. На крају 
крајева, и то што ћемо помоћи одређена предузећа из буџета, па чији је буџет? Буџет је 
грађана Новог Сада и у тих 11 година колико нисмо дизали цене, морам да вам кажем да 
смо драстично смањили број запослених у комуналном сектору. Ево ја ћу вам прочитати 
колико покушавамо у ствари да унутрашњим резервама како се то економски каже у 
ствари растеретимо грађане, односно са једне стране имамо комунални сектор који 
функционише како треба и верујем на понос грађана Новог Сада. Тврдим да смо као 
локална самоуправа Град са најбоље уређеним комуналним системом. Да ли може боље? 
Вероватно може, али знамо шта је било пре доласка Српске напредне странке на власт и 
знамо шта је данас. Према плану у претходних 11 година смо довели сва предузећа далеко 
испод систематизованог броја радних места, значи гледали смо да уштедимо и на 
платама. Па ћу ево прочитати: Градско зеленило према систематизацији треба да има 395 
запослених има 378, Информатика Нови Сад 252 има 238, Лисје 275 има 265, Новосадска 
топлана 344 има 322, Тржница 191 има 177, Водовод и канализација 737 има 725, 
Зоохигијена и Ветерина 39 има 37 и ово је доказ и због грађана желим да буде свима јасно 
да смо радили све што је могуће да имамо ову ситуацију у којој сигурно Град Нови Сад у 
земљи Србији има најуређенији комунални сектор и то се наставља и даље. Имаћете 
прилике господине Јакшићу брзо прође три, пет месеци да расправљамо о завршном 
рачуну за 2023. годину и надам се да ћете се бар онда извинити зато што ћете се уверити 
да ће комунални сектор Града Новог Сада пословати морам да се оградим али мислим да 
у глобалу за мојих девет предузећа сам анализирао податке какво је тренутно стање и 
гарантујем вам ево пред мислим довољно људи, пред аудиторијумом да ће комунални 
сектор Града Новог Сада на крају године глобално у укупном износу итекако исказати 
добит поред свег оног што смо радили да се цене не дижу, али да са друге стране грађани 
имају најбољу комуналну услугу у Србији. Ево толико.“ 
 

Ђурађ Јакшић: „Господин Јелушић јако добро зна да ја уживам да полемишем са 
њим, тако да једва чекам тај извештај крајњи за 2023. годину ко ће коме да се извине то 
ћемо да видимо. Када кажете ових мојих 9 јавних предузећа претпостављам да мислите на 
јавна предузећа за које сте задужени као ресорни члан Већа. Нисте ме слушали пажљиво 
него сте чачкали телефон, ја сам Вас веома пажљиво слушао. У једном моменту, јако је 
пријатно, ви мене не можете да деконцентришете можете да вичете овде, можете да 
певате, играте, да се попнете овде па да играте, да вам кажем само нешто, у једном 
моменту сам се претворио читав у ухо и колико сам успео да повежем вашу прву и 
последњу реченицу када сте говорили о „Новосадској топлани“ ми треба овде да на неки 
начин да будемо, да се штипамо од, да видимо да ли је стварност да су они тако успешни 
били у првих шест месеци 2023. године. Кажете планирали не знам губитак од 590 или 
већ колико, остварили 150.000.000,00 губитака више за првих шест месеци, али имајући у 
виду околности, парафразирам вас, веома тешко је то цитирати што сте рекли, 
150.000.000,00 можемо бити задовољни, имајући у виду околности и тако даље и тако 
даље. Па чекајте те околности су настале почетком 2022. године, поремећаји на тржишту 
деривата, енергената и осталог су доживеле свој пик на неки начин средином и у другој 
половини 2022. године. Зар ви то не знате као неко ко управља комуналним сектором 
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Града Новог Сада? По питању енергената, цене горива, гаса, мазива и тако даље ситуација 
је стабилизована релативно и на светском и на домаћем тржишту у последњих шест 
месеци немогуће да не пратите то. О чему ви причате. Значи кажете успели смо 
комунални систем је веома веома стабилан без повећања цена. Па повећали сте све цене 
комналних услуга у Граду Новом Саду у последњих годину дана. Апсолутно листом све. 
Од грејања, преко воде, услуга изношења смећа, све, буквално све, све што наплаћује 
Град Нови Сад је повећано у последњих годину дана. Како кажете нисам, нисмо, успели 
смо знате магијом нисмо повећавали, све сте повећали. Друго заборавили сте да кажете да 
огромне субвенције из буџета Града Новог Сада управо јавним предузећима. Прокоме-
нтарисали сте готово све, али сте заборавили да кажете шта се дешава са том нето добити 
„Новосадске топлане“ од 200 и кусур милиона где они задржавају за себе 103, не знам 
колико милиона, а у буџет Града враћају 4,5 милиона то је нова субвенција Топлани поред 
повећања цене на дан 1.8.2023. године. Прокоментаришите ми то то је веома битно да се 
каже. Значи 500 плус 103 плус нови ценовник услуга од 01. августа 2023. године. Ово што 
ви овде се позивате, ево ту је и јавност, аудиторијум, ту је пуно сведока, видећете, и 
прошле године сте сличну причу причали, па Чистоћа 320.000.000,00 нето губитак за 
2022. годину, 320.000.000,00 губитка, не знам да ли знате да је услуга изношења смећа 
најскупља у Граду Новом Саду у ствари у читавој Републици Србији. 320 милиона 
губитци, добро је да је дошло до кадровске промене на челу ове фирме, јер оно чему смо 
сведочили од не знам тамо неке 2012-2013. па до чини ми се фебруара или марта 2022. 
године оно је било Боже сачувај. Упозоравали вас на то ал не, тад сте стоички бранили 
коалиционог партнера, нисте дали пера да им одбијемо условно речено вербално да 
кажем. Тако сте говорили и прошле године па „Чистоћа“ 320 милиона, па „Водовод“ 176 
милиона доле, то су кључне фирме. Па Топлана остварила добит понављам, а сада им 
практично им дајете субвенцију од нових 100 милиона, прокоментаришите ми то, то ме 
веома интересује шта се ту дешава. Дакле 500, а онда на нето добити још 103.000.000,00. 
И нове цене услуга. Нема никакве сумње пазите никада се није десило, ни за време 
санкција ни за време бомбардовања, нити у време најтежих околности по Град Нови Сад и 
Републику Србију када су ови зликовци са Запада кидисали на нашу земљу и на наш Град, 
да је комунални систем Града стао. Нема разлога да стане ни сада, ја не говорим о томе, 
него говорим о пресеку стања на дан  30.06. јер о томе данас разговарамо. Не разговарамо 
о извештају 31.12. једва га чекам. Ви знате да ја обожавам да полемишем са Вама. 
Уживам у томе. Уживам јер сте Ви један од чланова Градског већа који је расположен да 
полемише са опозицијом. Дакле, хајте да ставимо прст на чело из разлога што су готово 
милијарду губитци, ја не сумњам да ће након набавке енергената, након финансијске 
инјекције из буџета Града Новог Сада Топлана и ценовника новог, Топлана изаћи на неку 
зелену грану, али вам говорим о овом претходном периоду и тад сте дужили ресор 
комуналних услуга када смо имали оне ненормалне, неко рече од колега чини ми се 
колега Протић да јавна предузећа не треба да иду на ту карту остварења добити, наравно 
зато што нису не знам профитабилне нити приватне фирме, него се баве комуналним 
услугама. По 1.100.000.000,00, Ви сте били члан Градског већа 1.100.000.000,00 добит тад 
сте хвалили Арсовића, а ми тражили да се смањи цена комуналне услуге, драстично да се 
смањи, ал не. Тада, ваљда је поента приче била да се неко прикаже као супер успешан 
менаџер и да се на тај начин додвори онима који су водили кључну улогу у Граду Новом 
Саду. Дакле, хајте да  причамо озбиљно за овом говорницом. Ви знате да, за разлику 
можда и од вас, Српска радикална странка никада није имала проблем да изађе за ову 
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говорницу и каже истину и похвали оно што је добро. Ми смо похвалили кадровске 
промене и у Водоводу и у Јавном комуналном предузећу „Чистоћа“, јер ваше кад кажем 
ваше мислим на градску власт забијање главе у песак и трпљење лоповлука у првом реду 
у „Чистоћи“ није имало смисла, само је штетило Граду Новом Саду. Дакле, немамо 
проблем да изађемо и кажемо слушајте ово је заиста добро, ово је позитивно. Па ви знате 
да за безброј одлука које су интересу грађана Новог Сада Српска радикална странка изађе 
за говорницу образложи свој став и подржимо те одлуке. Не можемо подржати извештај 
једне од ових ваших девет фирми где се констатује даје 320 милиона нето губитак у 2022. 
или где се констатује да Топлана неће уплатити не знам 100 и кусур милиона у буџет, 
него ће задржати себи 103 милиона јер знате мало је било  оних 500 плус повећање цене 
услуга. Дакле, хајте врло Вас пажљиво слушам, добацивати више нећу, Ви мени сваки пут 
можете, деконцентрисати ме не можете, можете играти на овој клупи овде, добацивати, 
звиждати пиштаљкама како год желите, деконцентрисати ме не можете. Једва чекам ту 
расправу поводом завршног рачуна за 2023. годину са уживањем ћу полемисати са Вама.“ 
 
 Здравко Јелушић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 
„Пре свега да се извинем одборницама и одборницима јер ја немам баш неки обичај да се 
надмудрујем и ево имате моје обећање, ако изађете и трећи пут победили сте. Стварно 
немам намеру да се надмудрујем са Вама јер тако бацати приче, кад лепо кажем 11 година 
нисмо дизали цене а онда када смо их дигли када сам ја тражио више цене, не, то друго 
сте пречули а кажете да сте итекако ме слушали. Нисте слушали и то је Ваше право да ме 
не слушате. На крају крајева енергенти 2022-2023 па колико се ја сећам овај несретни рат 
је почео негде 22, 24. фебруара није ни битно на крају крајева 2022. године када је 
Топлана имала енергенте уговорене са  јасним ценама, са јасним испорукама и све остало. 
Знам да смо за 2023. годину у септембру и октобру, није ту директор, заједно са 
директором ишао у Београд у Министарство да видимо по којим ценама ће Град купити 
енергенте за 2023. годину господине Јакшићу. И купили смо их и није било битно што 
ћемо 500 милиона дати из буџета Града, било је битно једино и само да Град Нови Сад 
има грејање, јер без гаса Град Нови Сад нема...“  
 
 Председница Скупштине је указала Здравку Јелушићу, члану Градског већа Града 
Новог Сада да му је истекло време предвиђено за његово излагање и да ће му продужити 
време. 
 

Здравко Јелушић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 
„Што се тиче овогодишњих 100 милиона које смо ипак одлучили да за не дај Боже поново 
уложимо у енергенте важније нам је да сад по доброј цени купимо енергенте а не да их 
враћамо у буџет па онда по потреби враћамо. То је логика. Кажете Арсовић милијарда 
добити и тако даље. Грађани Новог Сада се јако добро сећају шта је Топлана од тих пара. 
Имали смо огромне губитке на дистрибуцији топлоте нарочито низ Булевар ослобођења. 
Да, од тих пара Топлана је одрадила замену оног дела мреже где су им били највећи 
губитци. Да ли је требало да се врати у буџет? Па могуће. Међутим, урађено је тако, Ваше 
је мишљење да су требали да врате, моје је мишљење да нису, а ево грађани ће на крају 
крајева да одлуче о томе. Јако жељно чекам завршни рачун да о њему расправљамо нас 
двојица, али Вас молим једну ствар. Знам врло добро шта сам рекао и поновићу и ућиће у 
Записник комунални сектор Града Новог Сада 2023. године ће пословати позитивно.“ 
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Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Информације о степену усклађености планираних и реализованих активности из програма 
пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови Сад за период 
01. јануар – 30. јун 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Информацију о степену усклађености 

планираних и реализованих активности из програма пословања јавних и јавно 
комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови Сад за период 01. јануар – 30. 
јун 2023. године. 
 

2. Информација из тачке 1. овог закључка доставља се Министарству привреде 
Републике Србије. 

 
Ад. број: 352-3/2023-242-I 
     34-6932/2023-I 
     34-6960/2023-I 
     34-7254/2023-I 
27 – 30. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 

ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ  ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“, НОВИ 
САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
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Предлогe решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење, а с 

обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 
спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим предлозима.  

 
У претресу су учествовали Божидар Протић и Бојан Вулин. 

 
Божидар Протић: „Покушаћу да будем што конструктивнији, а наравно да не 

угрозим било кога другог, то се од мене очекује. Одборничкаи група су, пре свега, моји 
пријатељи, ја им одајем пуну захвалност на изузетно лепом дружењу. Заиста ми је част и 
привилегија и задовољство што сам са вама у истој политичкој групи, мада вас понеки 
пут угрожавам, али трудићу се, с обзиром да сам члан одборничке групе да и о томе 
водим рачуна. Дакле, да кренемо од „Пут“-а. „Пут“ је прошле године имао 
2.100.000.000,00, 800.000.000,00 од Покрајине. Ове године 3.150.000.000,00 за одржавање 
путне привреде. И онда ће неко злонамеран рећи - па то је због избора. Јесте. То је због 
избора, па то све странке раде, то је радила и Демократска странка и све остале.  па ве 
политичке странке на власти раде све због избора. Странке на власти раде због избора да 
би остале, а ове из опозиције да би дошле на власт. Шта је ту спорно? То је теорија 
забране политике, тако је увек било. Спорно је једино и није добро ако се ради то 
искључиво због избора, а не ради се. У крајњој линији, од првог дана добијања мандата, 
до последњег све се ради због грађана, а самим тим и то је део политике. Нека ми неко 
каже да поједине улице нису требале да буду рађене, нема тога, нама фали још много тога 
што треба да урадимо. Имамо заиста највећа средства, колико ја памтим, од 
3.150.000.000,00. Наравно, Покрајина је ту била врло великодушна, дала је скоро 
половину, 1.550.000.000,00 за одржавање путне привреде. Оно што ћу поделити са вама, 
неке моје опсервације, ја сам очпекивао да то ради Јавно предузеће „Пут“. Пре него што 
кренем, ја сам стално предлагао да нама следи реорганизација јавног сектора, да поједина 
јавна предузећа не треба да буду у јавном сектору. Овај сазив Скупштине то сигурно неће 
урадити, али то је један од задатака који ће неко који дође после овога можда исти морати 
да ураде у што краћем року. Да ли је вама логично да велику већину послова које Град 
повери „Пут“-у, „Пут“ да „Пут-инвест“? 2021. то је било 300.000.000,00, 2022. 
649.000.000,00, а сада скоро 1.400.000.000,00. Онда се поставља питање шта ће нам „Пут“. 
Да ли сте ви, господо, у стању то да радите или нисте. Да ли, то кажу у Босни, да ли ће 
бити велика мачку воловска глава, дајте да видимо. „Пут“ се финансира скоро 70% из 
буџета. Да ли нам треба онда посредник. Ја постављам само питање, нећу сугерисати. Да 
ли тендер за одржавање јавних градских функција у оквиру путне привреде може да 
распише и ЗИГ. Ја мислим да може. Овде ћу стати са својим размишљањем. Има их, 
наравно, још. Ајде да видимо извештај ГСП-а. Измена. ГСП је изузетно битно јавно 
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предузеће. Само да поделим са вама неке информације. Субвенције од 2000-2023. су 
укупно биле 7.760.000.000,00, скоро 65.000.000,00 евра. Од тога плус 10.000.000,00 евра 
кредит. Исто скоро 70% се финансира из буџета. Ми морамо сагледати шта ћемо са 
нашим превозником. Што кажу Енглези, да ли хранимо крокодила да би нас појео на 
крају. Да ли је могуће неки други видови реорганизације, не само финансирања и 
рефинансирања из буџета да бисмо тај проблем решили. Сви овде који седимо желимо да 
ГРАС функционише. То траже од нас грађани. Тиме решавамо проблем саобраћаја, 
проблем паркирања у крајњој мери. Са оволико субвенција колико је, извињавам се, да не 
кажете да нисам рекао добру цифру, субвенције су ове године 2.860.000.000,00 од тога 
2.000.000.000,00 су текуће. Ја бих, и то очекујем од менаџмента ГРАС-а, да нам да 
процену колико кошта карта у јавном превозу да нема субвенција. И онда ћемо са тим 
податком изаћи пред грађане и казати ово је ако не издвајамо из буџета, ово је ако 
издвајамо. Кажите нам, грађани, помозите нам да донесемо исправну одлуку. Да видимо 
колико има возача, колико има пратећих служби. Господин, мој брат по оружју, господин 
Вулин има један јако занимљив предлог у погледу запошљавања, ја то, наравно, тај 
инклузивитет нећу износити, он ми је то рекао и то је његово право да он поентира на 
томе, ја се потпуно слажем, господине Вулин, са вашим предлогом. Оно што морамо да 
урадимо, да видимо трошкове колико ако од укупног прихода од 4.350.000.000,00 имамо 
2.800.000.000,00 70% из буџета оно што морам да поделим са вама од 2020. погледам 
сектор плата обично се ухвате за то, 2020. године плата је била...“ 

 
Руковођење седницом Скупштине преузела је Кристина Караић, заменица 

председнице Скупштине Града. 
 
 Заменица председнице Скупштине је прекинула одборника Божидара Протића у 
излагању и указала му на преостало време излагања.  
 
 Божидар Протић: „Бићу конструктиван, не мислим било кога да оптужујем за било 
шта. Од 2020. пораст плата је до данас био више од 60% у ГРАС-у. Ја сам до недавно 
радио у јавном предузећу које је познато по високим платама. За четири године плата ми 
је повећана 2022. за 5,6%, а 2023. за 6%. Овде ћу стати. Свако ће донети неки закључак. 
Не може Град да се заснива само на шоферима. Шта да кажем професорима, лекарима, 
полицајцима, учитељима, неговатељицама, који ово плаћају. Мислим да морамо сагледати 
све аспекте овог проблема, то је наш заједнички проблем, ја не сугеришем ништа, Ајте да 
једну реалну расправу где ће грађани који све то финансирају дати коначну реч, а ми ако 
желимо да будемо одговорни према грађанима, то ћемо вероватно прихватити. А онда ће 
то бити и наша одговорност. Наравно, одговорност је велика и на менаџменту, пре свега 
на њима, нама је потребан неки Рајко Пејић. Старији људи га знају, он је заиста био 
доајен и институција. И био је у свим коалицијама које су биле на власти директор. Зато 
што је био квалитетан, стручан, посвећен послу и ја му и овим путем исказујем велику 
захвалност што је у то време ГРАС пословао врло успешно. Не сматрам да се треба 
враћати у прошлост, морамо гледати у будућност, избори се добијају у обећањима и 
давањем наде грађанима. Не оно што смо урадили, не треба да убеђујемо убеђене, него 
оне који треба да гласају за нас. Ви ћете вероватно већина седите у овој Скупштини, 
водите о томе рачуна, имате велику одговорност и према грађанима, а пре свега, према 
онима које свакодневно срећете. Ја вам желим да будете успешни, велики послови су пред 
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вама у наредним месецима, нећете се много одмарати, али не заборавите да смо ми пре 
свега грађани Новог Сада и да је временска прогноза коју гледам пре свега временска 
прогноза у мом граду.“ 
 

Бојан Вулин: „Изашао сам након расправе уваженог колеге Протића да не бисмо 
ту ништа мистификовали о чему се ради. Наиме, увек водим изузетно садржајне и 
конструктивне разговоре са колегом Протићем о низу градских комуналних питања, јер 
смо као мислећи људи, као људи који се баве овим комуналним стварима и градским 
пословима усмерени на то и често размењујемо наша размишљања. У, кажем опет да не 
било некаквих ту мистификација, у питању је нека моја идеја коју сам опет видео 
путујући по целом свету, а то јесте да Град уложи, подстакне запошљавање жена као 
возача. Ствар је у томе што свуда у свету, али заиста, јесте можда смешно, али 
функционише и верујем да се тако не смеју сви они велики светски градови који имају те 
програме. Ствар је у томе да средства превоза нису више тако ни компликована ни тешка, 
саобраћај је потпуно другачији, а променио се начин и структура возача. У свим великим 
градовима света ви имате возаче жене које су возачи и аутобуса и трамваја, трамваја који 
ће кад-тад бити будућност или садашњост нашег града и, осим тога, то се може решавати 
и њихови проблеми у смислу што су мање запослени, што немају финансијску 
стабилност, поготово када су у питању самосталне мајке и мајке које су мајке са децом у 
проблемима и остало. Ствар је у томе што жене имају право и могу и довољно су спремне 
да буду возачи аутобуса, да буду возачи у градском саобраћају и сигуран сам да би те 
програме подржале и ове институције које иначе и државне, али и међународне, које 
иначе субвенционишу много тога што можда чак и некада и нема смисла, а ми бисмо 
имали већи број возача, сигурнију базу наших возача, иако су они сад полако почели да се 
враћају када су видели шта је то, у ствари, на Западу, али у сваком случају жене возачи 
могу да буду веома важна ствар за одржавање нашег градског превоза.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председнице 
Скупштине је закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати 
посебно. 

 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Новосадска топлана“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

Р Е Ш Е Њ Е 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА 

ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку о изменама и допуни Програма пословања Јавног комуналног 
предузећа „Пут“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
Р Е Ш Е Њ Е 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ 
ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ 

САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Паркинг сервис“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ 

НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама и допуни  Програма пословања Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ 

ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„НОВИ САД“, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 352-3/2023-239-I 

 352-3/2023-216-I 
 352-3/2023-111-I 
 352-3/2023-109-I  
 352-3/2023-217-I 
 352-3/2023-118-I 
 352-3/2023-236-I 
 352-3/2023-237-I    

31 – 38. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ 
ИСКАЗАНЕ НА ДАН 31.12.2022. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО 
ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ 
НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ 
ОДБОРА ЈКП „ИНФОРМАТИКА“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ЗА 
2022. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА 
ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ 
САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ИСКАЗАНЕ НА ДАН 31.12.2022. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ 
ДОБИТИ ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД 
И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД О НАЧИНУ ПОКРИЋА ГУБИТКА 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ 
НОВИ САД 
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− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ЧИСТОЋА“ НОВИ САД О НАЧИНУ ПОКРИЋА ГУБИТКА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 

 
Предлогe решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, а с 

обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 
спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа 
„Новосадска топлана“ Нови Сад о расподели добити исказане на дан 31.12.2022. године. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД О 

РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ИСКАЗАНЕ НА ДАН 31.12.2022. ГОДИНЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Градско 
зеленило“ Нови Сад о расподели добити за 2022. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 56 одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД О 

РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ЗА 2022. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад 
о расподели добити за 2022. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ 

ДОБИТИ ЗА 2022. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку Надзорног одбора ЈКП „Информатика“ Нови Сад о расподели добити 
за 2022. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈКП 

„ИНФОРМАТИКА“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ЗА 2022. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа за одржавање 
стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад о расподели добити исказане на дан 
31.12.2022. године. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ 
ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ИСКАЗАНЕ НА ДАН 

31.12.2022. ГОДИНЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа 
„Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад о расподели добити за 2022. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ 

САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ЗА 2022. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад о начину покрића губитка Јавног комуналног предузећа 
„Водовод и канализација“ Нови Сад. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 57 одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД О 

НАЧИНУ ПОКРИЋА ГУБИТКА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови 
Сад о начину покрића губитка Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД О НАЧИНУ ПОКРИЋА 
ГУБИТКА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Ад. број: 501-1/2023-241-I 
39. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА РАДА И ФИНАНСИЈСКОГ ПЛАНА АГЕНЦИЈЕ 
ЗА ЕНЕРГЕТИКУ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће.  
 
Савет за заштиту животне средине није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овом предлогу. 
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес.  
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма рада и финансијског плана Агенције за 
енергетику Града Новог Сада за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА РАДА И 
ФИНАНСИЈСКОГ ПЛАНА АГЕНЦИЈЕ ЗА ЕНЕРГЕТИКУ ГРАДА НОВОГ САДА 

ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Ад. број: 020-166/2023-I 

    020-167/2023-I 
40 – 41. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПОСТАВЉАЊУ СКУЛПТУРАЛНОГ ДЕЛА 
ЗАХАРИЈУ ОРФЕЛИНУ У НОВОМ САДУ  

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПОСТАВЉАЊУ БИСТЕ САВИ ВУКОСАВЉЕВУ  
У НОВОМ САДУ 

 
Предлоге одлука утврдио је Савет за културу и информисање. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, а с 

обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 
спајање расправе, заменица председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  

 
У претресу је учествовао Ђурађ Јакшић. 

 

  Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – 
СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Даме и господо, ове две тачке дневног реда по 
значају нису ништа мање битне од свега овога што смо данас прошли кроз дневни ред, 
поготово по питању дизања скулптуралног дела Захарију Орфелину. Иницијатива за 
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овако нешто није потекла од било које политичке партије, него од великог Доситеја 
Обрадовића, једног од највећих српских просветитеља. Српска радикална странка је 
подсетила пре једно пет-шест година на речи великог Доситеја везано за Захарија 
Орфелина, да је у питању човек коме се Град Нови Сад одужити мора подизањем 
споменика и да ће Нови Сад повратити дух и шарм Српске Атине или Ратског Париза тек 
онога момента и онога дана када подигне споменик Захарију Орфелину. Наш предлог пре 
пет-шест година је био да на Трифковићевом тргу, као једном од најзначајнијих градских 
тргова, налази се у пешачкој зони самој и тако даље, да се ту подигне споменик Захарију 
Орфелину. Сада имамо нешто другачији предлог. У питању је скулптурално дело, немамо 
ништа против, дакле, и свесрдно ћемо подржати ову идеју, као и овај други предлог који 
се тиче подизања споменика Сави Вукосављеву. Подржавамо и једно и друго. 
Представник Српске радикалне странке на седници Савета за културу је гласао за оба ова 
предлога, тако да поготово се радујемо понављам подизању споменика Захарију 
Орфелину, јер је у питању човек који је дуги низ година био заборављен, човек који је 
умро у беди, готово као просјак, на улици Новог Сада, а уз Доситеја и евентуално Јована 
Рајића представља дефинитивно једног од највећих просветитеља српског народа. Дакле, 
са радошћу прихватамо ову тему и гласаћемо данас за њу.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председнице 
Скупштине је закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати 
посебно. 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
постављању скулптуралног дела Захарију Орфелину у Новом Саду. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

су 62 одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПОСТАВЉАЊУ СКУЛПТУРАЛНОГ ДЕЛА ЗАХАРИЈУ ОРФЕЛИНУ  
У НОВОМ САДУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

постављању бисте Сави Вукосављеву у Новом Саду. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 61 одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
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ОДЛУКУ 
О ПОСТАВЉАЊУ БИСТЕ САВИ ВУКОСАВЉЕВУ У НОВОМ САДУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 464-1/2020-I 
     020-140/2023-I 
     020-152/2023-I 
42 – 44. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАЗМЕНИ НЕПОКРЕТНОСТИ НЕПОСРЕДНОМ 

ПОГОДБОМ ИЗМЕЂУ ГРАДА НОВОГ САДА И ИНВЕСТИТОРА „GRA-
VET INVEST“ DOO NOVI SAD 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У 
ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ 
ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ УНИВЕРЗИТЕТА У НОВОМ САДУ – 
АКАДЕМИЈE УМЕТНОСТИ НОВИ САД, БЕЗ НАКНАДЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У 
ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ 
ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ ЗАВОДА ЗА ХИТНУ МЕДИЦИНСКУ ПОМОЋ 
НОВИ САД, НОВИ САД, БЕЗ НАКНАДЕ 

 
Предлогe решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, а с 

обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 
спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.  
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

размени непокретности непосредном погодбом између Града Новог Сада и инвеститора 
„GRA-VET INVEST“ doo Novi Sad. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 56 одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗМЕНИ НЕПОКРЕТНОСТИ НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ ИЗМЕЂУ ГРАДА 
НОВОГ САДА И ИНВЕСТИТОРА „GRA-VET INVEST“ DOO NOVI SAD 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Аутономној покрајини 
Војводини за потребе Универзитета у Новом Саду – Академијe уметности Нови Сад, без 
накнаде. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

су 62 одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ 

УНИВЕРЗИТЕТА У НОВОМ САДУ – АКАДЕМИЈE УМЕТНОСТИ НОВИ САД, 
БЕЗ НАКНАДЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Аутономној покрајини 
Војводини за потребе Завода за хитну медицинску помоћ Нови Сад, Нови Сад, без 
накнаде. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 60 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ ЗАВОДА 

ЗА ХИТНУ МЕДИЦИНСКУ ПОМОЋ НОВИ САД, НОВИ САД, БЕЗ НАКНАДЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 501-2/2023-66-I 
45. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ПРЕСТАНКУ ЗАШТИТЕ СПОМЕНИКА 
ПРИРОДЕ „КОПРИВИЋ У ЦЕНТРУ НОВОГ САДА“ 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће.  
 
Савет за заштиту животне средине није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овом предлогу.  
 
У претресу је учествовао Бојан Вулин. 
 
Бојан Вулин: „Ово што ћу рећи важно је и за све овде нас који смо одборници, а 

важно је и за наше суграђане и овде се јављам као председник Одбора за заштиту животне 
средине Скупштине Града Новог Сада. Наиме, ми смо имали ову тачку као што је речено, 
она је подржана и тада смо имали једну заиста одличну расправу, продуктивну са пуно 
идеја и предлога и тада смо дошли до информације од надлежног завода да је семе 
оригиналног копривића сачувано. Значи, овим путем да заиста да похвалим и захвалим се 
надлежном заводу и надлежној управи што су они то још прошле године, значи, пре свега, 
овога они су скупили семена и они имају семе тог дрвета које је страдало у оном 
несретном невремену. План је да се на овом месту засади копривић, садница копривића, 
али не може да се још увек засади садница из семене, пошто семе још увек није довољно 
ни нарасло нити је довољно снажно, нити је довољно спремно за сађење и приликом тог 
разговора и дискусије колега из Савета, Душан Бркић дао је једну сјајну идеју коју је 
Савет подржао и ставио у закључак рада нашег Савета, а то јесте да се после извесног 
времена када тај копривић, оригинални копривић буде био стасао да се може пресадити, 
да се он посади на истом том месту. Наравно, ово све треба радити у складу са правилима 
те науке, уз консултацију са стручним службама и остало, али је речено да је то могуће, 
тако да ето да  знају и наши Новосађани и наше колеге одборници. Онај копривић, 
нажалост, више га нема, али имамо семе, имамо његове наследнике који сутра могу да 
буду ту и да поново да кажем на том истом месту имамо онај копривић.“ 
  

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председнице 
Скупштине је закључила претрес. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

престанку заштите споменика природе „Копривић у центру Новог Сада“. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 



55 

 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 56 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ЗАШТИТЕ СПОМЕНИКА ПРИРОДЕ „КОПРИВИЋ У ЦЕНТРУ 
НОВОГ САДА“ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Ад. број: 351-2/2023-509-I 
46. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РУШЕЊУ ОБЈЕКАТА КОЈИ СЕ НАЛАЗЕ У 
ПЕТРОВАРАДИНУ, У УЛИЦИ ПРЕРАДОВИЋЕВА БРОЈ 44 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће.  
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 

  
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овом предлогу.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

рушењу објеката који се налазе у Петроварадину, у улици Прерадовићева број 44. 
 
Заменица председнцие је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РУШЕЊУ ОБЈЕКАТА КОЈИ СЕ НАЛАЗЕ У ПЕТРОВАРАДИНУ, У УЛИЦИ 
ПРЕРАДОВИЋЕВА БРОЈ 44 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 34-5492/2023-I 
47. тачка дневног реда 

 
ИЗВЕШТАЈ О СТАЊУ БЕЗБЕДНОСТИ САОБРАЋАЈА НА ТЕРИТОРИЈИ 
ГРАДА НОВОГ САДА ЗА ПЕРИОД ЈАНУАР – ЈУН 2023. ГОДИНЕ 
 
Извештај са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за јавни ред и мир и безбедност није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

заменица председница Скупштине је отворила претрес о овом предлогу.  
 
У претресу је учествовао Бојан Вулин. 
 
Бојан Вулин: „Као што знате ја сам више пута за овом говорницом говорио о 

безбедности саобраћаја у Граду Новом Саду, то је заиста озбиљна тема, то је тема која 
иначе не сме уопште да буде предмет било какве неке дневне политике или било чега. У 
питању су животи, животи свих нас и животи свих оних који ће бити после нас. 
Примећују се, заиста помаци, помаци у позитивном смеру, након смене претходног члана 
Већа за саобраћај и путеве, и ја се у том смислу желим заиста да захвалим господину 
Булатовићу што се кренуло да се ради и што више нема онаквог зида ћутања или 
игнорисања, чак који је постојао на питања која смо ми постављали који су грађани 
постављали кроз мене. Преко мене. Ја наравно и даље имам сва она питања која сам имао 
и раније везана за пешачке прелазе у Петровадину, односно, пре свега, у Рачкој улици, 
улици Рачкој. Наравно, имамо и онај проблем у истој тој  Рачкој улици са оним одводима 
који су асфалтирани, па онда се сада накупља вода. У телефону ми је на десетине снимака  
које су ми послали грађани Петроварадина из Рачке улице, показивали колико је то 
проблем велики, речено је исто, добио сам одговор као да ће се радити на томе, зато би 
поново апеловао на то. Апеловао би на још једну ствар, могу да кажем и у питањима 
одборника, а то јесте да се око паркирања, не само у Петроварадину, него у целом Новом 
Саду, а то је сте велики број наших суграђана користи јавне бесплатне паркинг површине 
за складиштење својих нерегистрованих аутомобила. Не знам да ли постоји комунална 
одлука којом је регулисано њихово уклањање, али требало би да стоји табла, знак, 
поготово на важним осетљивим местима код основних школа, домова здравља, вртића, 
станица полиција да је забрањено одлагање, буквално одлагање, јер кад он изгуби 
регистрацију то више није покретна имовина, то је к'о контејнер, превозних средстава која 
нису регистрована. Ја вам могу рећи да у мојој околини значи два обданишта и дом 
здравља има шест-седам нерегистрованих возила која су ту годинама, годинама. То је 
шест-седам паркинг места. То је небројено пута више смањивање могућности за 
конфликте који се јављају када треба оставити дете, а ту још 50 аутомобила, или када 
треба оставити болесника у дому здравља ту, па се нема где. Тако ето, што кажем, верујем 
да би то исто допринело повећању безбедности у саобраћају. Молио бих да се ово нотира 
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и да, ако хоћете може да се узме и као одборничко питање, ако треба и поновићу га када 
буде било одборничко питање. У сваком случају, помаци се примећују, комуникација 
постоји, добијамо одговоре, надамо се да ће око Мишелука бити што брже решено дат је 
предлог, нешто стоји и чека се, али ја сам уверен да ће то бити решено и то је такође од 
есенцијалног значаја, али  заиста.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председнице 
Скупштине је закључила претрес.  

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предложени закључак 

поводом Извештаја о стању безбедности саобраћаја на територији Града Новог Сада за 
период јануар – јун 2023. године. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
Скупштина Града Новог Сада констатује да је Градско веће Града Новог Сада 

поднело Извештај о стању безбедности саобраћаја на територији Града Новог Сада за 
период јануар – јун 2023. године. 
 
Ад. број:  352-1/2023-415-I 
                 352-1/2023-416-I 
                 352-1/2023-414-I 
48. – 50. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД  
− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ 
НОВИ САД  

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД  

 
Предлогe решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
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Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 
предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о 
овим предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јаво за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању директора Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица пресдседнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању директора Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ 
Нови Сад. 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица пресдседнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању директора Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, заменица пресдседнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 

„ТРЖНИЦА“ НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

51. тачка дневног реда 
ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА АДМИНИСТРАТИВНА  
И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

− Предлог решења о престанку функције заменика градског правобраниоца 
(Славка Дуловић)  

− Предлог решења о постављењу заменика градског правобраниоца (Даница 
Киселички) 

− Предлог решења о постављењу заменика градског правобраниоца 
(Марина Попов Иветић) 

− Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Установе 
за културу и образовање Културни центар „Кисач“, Кисач 

− Предлог решења о именовању члана Управног одбора Установе за 
културу и образовање Културни центар „Кисач“, Кисач 

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Школе за основно и средње образовање „Милан Петровић“ са домом 
ученика, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Основне школе „Коста Трифковић“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Основне школе „Марија Трандафил“, Ветерник 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе 
„Душан Радовић“, Нови Сад  

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе 
„Мирослав Антић“, Футог  

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе 
„Прва војвођанска бригада“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе 
„Прва војвођанска бригада“, Нови Сад 

Ад. број: 022-1/2023-183-I                                                       
                 022-1/2023-184-I 
                 022-1/2023-185-I 
                 022-1/2023-186-I 
                 022-1/2023-187-I 
                 022-1/2023-188-I 
                 022-1/2023-189-I 
                 022-1/2023-190-I 
                 022-1/2023-191-I 

022-1/2023-192-I       
022-1/2023-193-I 
022-1/2023-194-I 
022-1/2023-195-I 
022-1/2023-196-I 
022-1/2023-197-I 
022-1/2023-198-I 
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− Предлог решења о разрешењу два члана Школског одбора Основне школе 
„Михајло Пупин“ Ветерник 

− Предлог решења о именовању два члана Школског одбора Основне школе 
„Михајло Пупин“ Ветерник 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе 
„Жарко Зрењанин“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе 
„Жарко Зрењанин“, Нови Сад 

 
Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да образложи предлоге Комисије. 
 
Пошто представник предлагача није желео да образложи предлоге Комисије,  а с 

обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 
спајање расправе, заменица предсседнице Скупштине је отворила претрес о овим предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч,председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

престанку функције заменика Градског правобраниоца (Славка Дуловић). 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ФУНКЦИЈЕ ЗАМЕНИКА ГРАДСКОГ ПРАВОБРАНИОЦА 
(СЛАВКА ДУЛОВИЋ) 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

постављењу заменика Градског правобраниоца (Даница Киселички). 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ПОСТАВЉЕЊУ ЗАМЕНИКА ГРАДСКОГ ПРАВОБРАНИОЦА 

(ДАНИЦА КИСЕЛИЧКИ) 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

постављењу заменика Градског правобраниоца (Марина Попов Иветић). 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПОСТАВЉЕЊУ ЗАМЕНИКА ГРАДСКОГ ПРАВОБРАНИОЦА 
(МАРИНА ПОПОВ ИВЕТИЋ) 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

престанку дужности члана Управног одбора Установе за културу и образовање Културни 
центар „Кисач“, Кисач. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА УСТАНОВЕ ЗА 
КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „КИСАЧ“ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању члана Управног одбора Установе за културу и образовање Културни центар 
„Кисач“, Кисач. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 58 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И 
ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „КИСАЧ“, КИСАЧ 

 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
разрешењу и именовању чланова Школског одбора Школе за основно и средње 
образовање „Милан Петровић“ са домом ученика, Нови Сад. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ШКОЛЕ ЗА 
ОСНОВНО И СРЕДЊЕ ОБРАЗОВАЊЕ „МИЛАН ПЕТРОВИЋ“ СА ДОМОМ 

УЧЕНИКА, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
разрешењу и именовању чланова Школског одбора Основне школе „Коста Трифковић“, 
Нови Сад. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ 
ШКОЛЕ „КОСТА ТРИФКОВИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

разрешењу и именовању чланова Школског одбора Основне школе „Марија Трандафил“, 
Ветерник. 
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Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

  
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ 
ШКОЛЕ „МАРИЈА ТРАНДАФИЛ“, ВЕТЕРНИК 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању члана Школског одбора Основне школе „Душан Радовић“, Нови Сад. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  
„ДУШАН РАДОВИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању члана Школског одбора Основне школе „Мирослав Антић“, Футог. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ 
„МИРОСЛАВ АНТИЋ“, ФУТОГ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Прва војвођанска бригада“, Нови 
Сад. 
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Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 58 одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ 
„ПРВА ВОЈВОЂАНСКА БРИГАДА“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 
именовању члана Школског одбора Основне школе „Прва војвођанска бригада“, Нови 
Сад. 

 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ „ПРВА 
ВОЈВОЂАНСКА БРИГАДА“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

разрешењу два члана Школског одбора Основне школе „Михајло Пупин“ Ветерник. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ ДВА ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ 
ШКОЛЕ „МИХАЈЛО ПУПИН“ ВЕТЕРНИК 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању два члана Школског одбора Основне школе „Михајло Пупин“ Ветерник. 
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Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ДВА ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ 
„МИХАЈЛО ПУПИН“ ВЕТЕРНИК 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Жарко Зрењанин“, Нови Сад. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  
„ЖАРКО ЗРЕЊАНИН“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

именовању члана Школског одбора Основне школе „Жарко Зрењанин“, Нови Сад. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ  
„ЖАРКО ЗРЕЊАНИН“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Пошто су размотрене тачке утврђеног дневног реда, заменица председнице 
Скупштине је упитала да ли неко од одборница и одборника жели да постави одборничко 
питање.  

 
Одборничко питање поставио је Бојан Вулин: 
 
1. „Да ли постоји могућност постављања табли упозорења о томе да је на 

бесплатном јавном паркингу забрањено одлагање нерегистрованих аутомобила, поготово 
на осетљивим местима као што су домови здравља, вртићи, школе, станице полиције, 
болнице? 

Сигурно ћемо направити тако на стотине нових паркинг места, а знамо колико је 
свако паркинг место важно. 
 

2. Питање тиче се EXIT-a. Знате, у Петроварадину када је EXIT уопште није лако 
живети. Приче колико EXIT доноси Граду све је то у реду, можда јесте, можда није, али 
оно што је сигурно јесте да је бука несносна. Тих неколико дана људи заиста јако тешко 
живе, људи, деца, старији, болесни. Питање које су мени поставили многи, ја ћу сада 
покушати да формулишем, коме грађани Петроварадина могу да се обрате и уосталом и 
грађани Новог Сада, да се обрате када је бука несносна, да се бука измери, провери, а 
организатори и извођачи да се стишају? 

Нема ту шта, то је Закон, ако је неки кафић бучан и гласан, онда му дође 
еколошка, комунална, свака друга полиција, ако то ради EXIT то очигледно не важи за 
њих. Можда постоји нека комунална одлука тим поводом, ако постоји, замолио бих вас да 
ме упутите у то, али је питање коме можемо да се обратимо да спречимо то загађење и 
насиље које се спроводи на грађанима Петроварадина и грађанима Новог Сада. Знате, у 
целоме свету ти фестивали се не одржавају по целу ноћ постоје ограничења, регулисано 
је, овде код нас то није регулисано, а иначе само да вам кажем, када је EXIT правио 
договоре да има онај „Si Dens“ у Буљарицама, онда су они преговарали са месном 
заједницом која је давала последњу реч да ли они могу ту да раде то што раде. Са 
грађанима Петроварадина нико о томе није разговарао, они су тада поставили неке 
услове, ови су нешто испунили, нама нико ништа не испуњава и нити нас ико било шта 
пита грађане Новог Сада генерално. Многи су ми рекли кажи нам коме да се обратимо да 
нам тај помогне или ако не могу да нам помогну кога да тужимо, јер ово је класично 
насиље и загађење буком.“ 
 
 

Пошто више нико од одборница и одборника није желео да постави одборничко 
питање, заменица председницe Скупштине је закључила XLIV седницу Скупштине Града 
Новог Садау 15.21 часова. 

 


